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KIRGIZ ŞAİR ALIKUL OSMANOV 100.YILINDA 
UNUTULMADI
Кыргызский поэт Алыкул Осмонов не 
забыт и в свои сто лет

DÜNYADA BİR İLK: 
ASRIN PROJESİ’NİN 

AÇILIŞI 
GERÇEKLEŞTİ

Впервые в 
мире: открылся 
“проект века”

ANKARA, 
MERKEL’DEN
DÖRT KONUDA 
SÖZ ALDI
МЕРКЕЛЬ 
ПООБЕЩАЛА 4 
ВЕЩИ АНКАРЕ

TÜRKİYE İLE AB ‘GÖÇ KONUSUNDA’ ANLAŞTI
В САММИТЕ ЕВРОСОЮЗА ДОСТИГНУТО 
ПРИНЦИПИАЛЬНОЕ СОГЛАШЕНИЕ С 
ТУРЦИЕЙ

NAMİBYA CUMHURİYETİ BAKANI VE 
HEYETİNDEN KIRGIZİSTAN-TÜRKİYE FAHRİ 
KONSOLOSU  DR. MUSTAFA KURT’A ZİYARET

ВИЗИТ МИНИСТРА РЕСПУБЛИКИ 
НАМИБИЯ И ДЕЛЕГАЦИИ ПОЧЕТНОГО 
КОНСУЛА КЫРГЫЗСКОЙ РЕСПУБЛИКИ 
В АНКАРЕ ДОКТОРА МУСТАФА КУРТА

AZERBAYCAN- BAKÜ DE 
KUTLU BULUŞMA
Yeni Türkiye Strateji Araştırma Merkezi 
Başkanı Hasan Celal Güzel; Türkiye olarak, 
Türkiye Türkleri olarak, Azerbaycan Türklerinin 
arkasında yanında olmaya devam edeceğiz.

Радостная встреча в Баку, Азер-
байджан.
Президент Центра стратегических 
исследований Новая Турция Хасан Джелал 
Гузель: «Как народ Турции мы продолжим 
стоять горой за народ Азербайджана.»
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de geleceğimize köprü olmuş canlı bir 
tarihtir.

Gazeteci Yazar Başkent Platformu Onursal 
Başkanı Zülfü Canpolat; İbad Hüseyinli 
sadece Azerbaycan’ın değil tüm Türk dün-
yasının kahramanıdır.

Avrupanın sanal kahramanları var büzle-
rin tarihinde hep gerçek kahramanlar ol-
muştur işte bu gün burada toplanmamıza 
sebep olan kahramanımız ibad hüseyinli 
türk dünyası gençlerinin örnek alacağı bir 
hakiki kahramandır. Genelde kahraman-
lar bu dünyadan göçtükten sonra isimleri 
anılır yaptılları hizmetlerle tarihe geçerler 
oysa İbad Hüseyinli hem geçmişimize hem 
de geleceğimize köprü olmuş canlı bir ta-
rihtir bizim için yani Türk milleti için gö-
nüllereimizde hafızamızda sonsuza kadar 
yaşayacaktır dedi..

-Kırgızistan Türkiye Fahri Konso-
losu Dr. Mustafa Kurt, yüz yıllarca 
geçmişini unutmayan ve hep beraber 
dünyayı aydınlatacak “Yedi Devlet Bir 
Milletiz.”

Ben buradan Kahraman İbad Hüseyinli’yi 
bizlerle buluşturan Atilla dergisi genel 
yayın yönetmeni Gülşen Hanıma ve onla-
rın şahsınsa tüm Azerbaycan halkına saygı 
ve selamlarımı sunuyorum diye sözlerine 
başladı.

Kurt; bizler arasında, şartlara göre değişme-
yecek ‘’ Evrensel Değerler’’ söz konusudur…

Azerbaycan’ın merhum milli lideri Haydar 
Aliyev’in “İki Devlet Bir Millet” sözü sözü-
müzdür. Bu kutlu söz bizlere hep daim ışık 
olmuştur; ışık olmaya da devam edecektir.

Biz Türkler; İnsanı merkeze koyarak, 
‘’İnsanı Yaşat ki Devlet Yaşasın’’ sözü ile 
insanın kutsallığını bilmiş, ‘’Yurtta Barış, 
Dünyada Barış’’ anlayışı çerçevesinde ba-
rış ve kardeşliğe olan umut ve inancımız 
hiç yitirmedik. Bu inanç etrafında kol kola 
girmiş yüz yıllarca geçmişini unutmayan 
ve hep beraber dünyayı aydınlatacak “Yedi 
Devlet Bir Milletiz.”

İsimlerimiz farklı olsa da yüreklerimizin 
atışı sonsuza kadar tek can da varlığını 
ilelebet sürdürecektir.

İbad Hüseyinli kardeşimin doğum gününü 
kutluyorum. Azerbaycan-Türkiye kardeşli-
ği ve Türk Dünyasına katkılarından ötürü 
şükranlarımı sunuyorum. Yaptığı hizmet-
lerle yaşarken ölümsüz eserler bıraktığı 
için taktir ve tebrik ediyorum. Kahrama-
nımızın örnek davranışlarının Yedi Devlet 
Bir Millet Menfaatine devamını diliyorum. 
dedi… 
 
Gecede telefon konferansı ile katılan Kül-
tür ve Turizm Bakanı Yalçın Topçu’nun 
geceye başka bir anlam kattı. Kültür ba-
kanı Topçu; Kahraman İbad Hüseyinli’ye 
Türkiye Vatandaşlığı teklifi ve sözü davet-
lilerden büyük bir alkış aldı.

Gecenin ilk konuşması İbad Hüseyinli 
tarafından yapıldı,
Hüseyinli; bugün burada hep beraber ol-
maktan çok mutluyum. Ne kadar mutlu 
olsam da bir tarafım buruk. Nedeni ise 
Karabağ topraklarının tamamen kazanıl-
mamış olmasıdır. Bu nedenle yıldır bek-
liyorum ne zamanki karabağ özğür olur 
işte o zaman benim doğum günüm olur. 
Aksi halde bu mutlu günleri kendime ya-
kıştıramam. Bugün burada bulunmamızın 
nedeni ise doğum günü kutlamak maksatlı 
değil değerli büyüklerim ve kıymetli dost-
larımla karabağı hatırlamak hatırlatmak 
ve türk dünyasının sorunlarını konuşarak 
nasıl çözerizi bulmak için bir arada bulu-
nuyoruz dedi.

-Yeni Türkiye Strateji Araştırma Mer-
kezi Başkanı Hasan Celal Güzel; Tür-
kiye olarak, Türkiye Türkleri olarak, 
Azerbaycan Türklerinin arkasında 
yanında olmaya devam edeceğiz. 
Azerbaycan da kardeşlerimizi arasında 
bulunduğum için kendimi çok mesut ve 
bahtiyar hissediyorum. Hepiniz çok ya-
şayın inşallah. Sizlerin her meselenizde 
Türkiye olarak; Türkiye Türkleri olarak, 
Azerbaycan Türklerinin arkasında olmaya 
devam edeceğiz.

İbad, milletimizin yaşayan son kahraman-
larındandır. Türk kelimesi bütün dünyada 
yaşayan Türkiye de yaşayan insanları 
çağrıştırır. Bunun en yakın örneği CanA-
zerbaycanımızın kahraman askeri İbad 
Hüseyinli adına Yeni Türkiye Strateji Araş-
tırma Merkezin de düzenlenen konferans 
da Azerbaycan haklı davasını verdikleri 
onurlu mücadelesini halkımızla paylaştık. 
Ve bir kez daha gördük ki kahramanlık; 
iman, vatan ve hürriyet sevgisiyle hak-
sızlığa karşı duruşun bir insanda vücut 
bulmasından başka bir şey değildir. İbad 
bunun en canlı örneği ve İbad artık kah-
ramanlık devri bitti lafını sona erdiren bir 
örnektir. Bundan sonra genç nesillerin de 
İbad gibi, Çanakkale Kahramanları gibi, 
Karabağ kahramanları gibi olabileceğini 
gösteriyor. Türk ne zaman zulme uğrasa 
kendi içerisinde kahramanları çıkaracak-
tır. Çünkü herşeyi öğrenebilen Türk evladı 
birtek uşak olmayı öğrenememiştir. Ger-
çekten öğrenmeyecektir belkide Türklerin 
devlet geleneği sırrını burada aramak 
lazım. Bu arada Bakü çok değişmiş, Allah 
İlham Aliyev’den ve o idare edenlerden 
razı olsun. Hakikatten bambaşka bir Bakü 
çıkmış ortaya, yepyeni bir Bakü çıkmış 
yollarıyla, ışıklarıyla, binalarıyla sanki 
başka bir ülkeye gelmiş gibi oldum. Hepi-
nizi tebrik ediyorum ve inşallah bu güzel 
çalışmaları daha da geliştiririz. Sözlerimin 
sonun da Kahraman İbad Hüseyinliyi bir 
kere daha bu defa Azerbaycan da sevgiyle 
saygıyla selam ediyorum.

-Onursal Başkanı Zülfü Canpolat; 
İbad Hüseyinli hem geçmişimize hem 

ANKARA ( Sivil İnisiyatif)-Türk 
Dünyasının kahraman oğlu İbad Hü-

seyinli Türkiye’deki ziyaretinde Başkent 
Platformu Genel Başkanı ve aynı zamanda 
Kırgızistan-Türkiye Fahri Konsolosu Dr. 
Mustafa Kurt’u makamında ziyaret etti 
ve Azerbaycan da düzenlenecek olan İbad 
Hüseyinli’nin 45. Yıl doğum günü progra-
mına davet etti.

 Son günlerde Türkiye de hızla artan 
terör olayları ile ilgili Dost-Kardeş ülke 
Azerbaycan’ın milli kahramanı İbad Hüse-
yinli mesaj verdi… 
 
- İbad Hüseyinli; Türk Halkına ve Dev-
letine mesaj verdi.

Hüseyinli; Türk Halkına ve Devletine 
mesaj verdi: İbad Hüseyinli PKK ulusla-
rarası bir terör örgütüdür, lider kadrosu 
ermenidir, PKK’nın eğitimini yabancı ülke 
istihbarat elemanlar vermekte ve destekle-
mektedir. Bizler Azerbaycan halkı olarak, 
her daim Türk halkının yanında olduk ve 
sonuna kadarda böyle olacak. Ulu önder 
Haydar Aliyev’in dediği gibi “biz iki devlet 
bir milletiz”. Damarlarımızdan akan kan, 
Türk halkına feda olsun.

Bizlerde Karabağ da Ermenilerle Kanımı-
zın son damlasına kadar savaştık. Ve biz 
bugün savaşmasaydık, Azerbaycan toprak-
larını bizden alacaklardı. Bugün Türk Dev-
leti ve halkı PKK’ a ile mücadele etmez ise, 
yarınlarda güçlü bir Türkiye olmaz, güçlü 
bir Türkiye olmazsa güçlü bir Türk dünya-
sı olmaz. Aslında Türkiye’nin güçlü olması 
dünyadaki barışın olması demektir. 

Türkiye devletine ve halkına sesleniyo-
rum; Azerbaycan halkı beraberinde Ben 
ve arkadaşlarım bugün de, yarın da her 
zaman kanımızı canımızı Türk halkına 
vermeye hazırız.

Tüm şehitlerimize Allahtan rahmet diliyor 
ve gazilerimize acil şifalar diliyorum dedi..

- Kırgızistan-Türkiye Fahri Konsolo-
su Dr. Mustafa Kurt; “insanı yaşat ki 
devlet yaşasın” “yurtta barış dünyada 
barış” anlayışı her insana ve her dev-
lete lazım..

Kırgızistan- Türkiye fahri konsolosu Dr. 
Mustafa Kurt, Türk dünyası kahramanı 
İbad Hüseyinli’ye Kırgızistan milli kıyafeti 
giydirdi. Kurt; Haydar Aliyev “iki devlet 
bir millet“ diyerek ufkumuzu açtı. Şimdi-
lerde ise Türk Cumhuriyetleri ile birlikte 
hep beraber bir milletiz şuuru ile “ insanı 
yaşat ki devlet yaşasın” “yurtta barış dün-
yada barış” anlayışı çerçevesinde, birlik 
olmalıyız. Misyonumuz olan bu anlayış 
her insana, her devlete lazım bu sebeple 
dünya devletlerini Barış ve Kardeşliğe ça-
ğırıyoruz dedi.

AZERBAYCAN- BAKÜ DE KUTLU BU-
LUŞMA

Ev Sahipliğini Atilla Dergisinin Yaptığı, 
dünyanın dört bir köşesinden çok sayıda 
seçkin davetlinin katıldığı, Türk Dünya-
sının Kahramanı İbad Hüseyinli’nin 45. 
doğum günü münasebeti ile Bakü Hilton 
otelde buluştu.

 Bu büyük buluşmada Türk Dünyasının 
Dünü, Bugünü ve Yarını Konuşulan gecede 
ayrıca şiirler okundu, türküler söylendi..

Türkiye’den iştirak eden Yeni Türkiye 
Strateji Araştırma Merkezin Hasan Celal 
Güzel, E Bakanlardan Mehmet Sağlam, 
Abdülkadir Aksu, Gazeteci Yazar Zülfü 
Canpolat, Yazarlar Birliği Başkanı Yakup 
Ömeroğlu ve Başkent Platformu Genel 
Başkanı ve aynı zaman da Kırgızistan-
Türkiye Fahri Konsolosu Dr. Mustafa Kurt 
konuşma yaptılar.

TÜRK  DÜNYASININ  KAHRAMAN OĞLU İBAD 
HÜSEYİNLİ’DEN ANLAMLI TÜRKİYE ZİYARETİ…
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поприветствовать героя Ибада Хусеи-
нова.

Почётный президент Зюлфю Жанполат: 
Ибад Хусеинов живая история, ставшая 
мостом между нашим прошлым и буду-
щим.

Журналист, писатель, почётный прези-
дент Башкент Платформ Зюлфю Жан-
полат: Ибад Хусеинов герой не только 
Азербайджана, но и всего тюркского 
мира.

У Европы есть виртуальные герои; в 
нашей же истории они всегда были на-
стоящими. Ибад Хусеинов наш герой, 
ставший причиной нашего сегодняшне-
го собрания является настоящим геро-
ем примеру, которого будут следовать 
молодёжь тюркского мира. Обычно 
имена героев и их деяния переходят на 
страницы истории после смерти, однако 
Ибад Хусеинов является живой исто-
рией ставший мостом между нашим 
прошлым и будущим, и будет он жить 
вечно в наших сердцах, в сердцах тюрк-
ского народа.

Почетный консул Кыргызстана в Ан-
каре Доктор Мустафа Курт: «Мы, семь 
государств, одна нация, не забыли свою 
многовековую историю и будем осве-
щать мир вместе.»

Мустафа Курт начал своё выступление 
со словами: «Приветствую весь азербай-
джанский народ и главного редактора 
журнала «Атилла» госпожу Гюлшен, 
которая поспособствовала встрече с 
героем Ибадом Хусеиновым»

Курт: универсальные ценности, которые 
не меняются в зависимости от обсто-
ятельств являются главными между 
нами.

Слова покойного лидера Азербайджана 
Хайдара Алиева «два государства, одна 
нация» и наши слова. Эти священные 
слова всегда были светом для нас, и 
продолжат им быть.

Мы, тюрки, никогда не теряли надеж-
ду и веру в братстве и мире в рамках 
понимания «мир в государстве, мир во 
всем мире», ставя святость человека на 
передний план концепцией «Дай жизнь 
человеку, чтобы государство жило». 
Мы, семь государств, одна нация, кото-
рые объединились вокруг этой веры, не 
забыли свою многовековую историю и 
будем освещать мир вместе.

Несмотря на то, что у нас разные имена 
биение наших сердец будет продолжать-
ся вечно.

Я поздравляю с днём рождения своего 
брата Ибада Хусеинова. Выражаю ему 
свою благодарность за вклад в азербай-
джано-турецкие отношения и тюркско-
му миру. Я ценю и поздравляю его за 
проделанную службу, посредством чего 
он оставил бессмертные произведения 
будучи живым. Я желаю продолжения 
примерного поведения нашего героя в 
интересах семи государств, одной на-
ции. 
Принятие участия в вечере министром 
культуры и туризма Йалчыном Топчу, 
посредством телефонной конферен-
ции, придало вечеру другое значение. 
Предложение получения Ибадом Хусеи-
новым гражданства Турции, сделанное 
министром культуры Топчу, и его речь 
были удостоены бурным аплодисмента-
ми присутствующих.

ции также читались стихи и пелись 
национальные песни.

От Турции выступали глава стратеги-
ческих исследований Хасан Джелал, 
министры Мехмет Саглам и Абдул-
кадыр Аксу, журналист Язар Зульфу, 
глава сообжества писателей Якуп Оме-
роглу и Консул Мустафа Курт.

Первым выступал Ибад Хусеинов.

Ибад Хусеинов: «Я очень рад нахо-
диться тут с вами. Но один вопрос  
тревожит меня -  территория Черного-
рии  не до конца перешла к нам. Я жду 
освобождения Черногории и этот день 
будет для меня как свой  день рождения. 
иначе  не будут мне в  радость эти дни. 
Цель нашей встречи не празднование 
дня рождения, а вспомнить о Черно-
гории и других проблемах Турецкого 
мира, а также  найти им решение. 
 
Президент Центра стратегических 
исследований Новая Турция Хасан 
Джелал Гузель: «Как народ Турции 
мы продолжим стоять горой за народ 
Азербайджана.»

Я очень счастлив находится здесь в 
Азербайджане среди своих братьев. 
Дай Аллах вам прожить долгую жизнь. 
Как народ Турции мы продолжим сто-
ять горой за народ Азербайджана по 
какому-то ни было вопросу.

Ибад один из последних живущих геро-
ев нашего народа. Слово «тюрк» ассоци-
ируется с людьми, живущими в Турции 
и по всей Земле. Примером этому мож-
но назвать конференцию, проведённую 
Центром стратегических исследований.  
Новая Турция в честь военного героя 
Азербайджана Ибада Хусеинова, где мы 
поделили с народом почётную борьбу 
за правое дело Азербайджана. И мы 
ещё раз убедились в том, что позиция 
против несправедливости с героизмом, 
верой, любовью к родине и свободе мо-
жет иметь место нигде как кроме чело-
веческого тела. Ибад наглядный пример 
этого, и в то же время он поставил точ-
ку в выражении «эпоха героев прошла». 
Это показывает, что молодое поколение 
тоже могут стать как Ибад, как герои 
Чанаккале, как герои Карабаха. Стоит 
тюркам подвергнуться жестокости, 
среди них тут же появляются герои. Так 
как способный научиться всему сын 
тюрка не смог научиться  быть слугой. 
Может и не научится никогда. Секрет 
государственной традиции тюрков надо 
искать здесь. Между тем Баку очень 
изменилось, благослови Аллах Алиева 
и администрацию. Перед нами совсем 
другой город со своими новыми дорога-
ми, освещением и зданиями. Такое ощу-
щение будто я попал в другую страну. 
Я поздравляю вас всех и надеюсь, что 
мы продолжим развивать эти работы. 
В конце я хотел бы ещё раз, но уже в 
Азербайджане, с уважением и любовью 

Анкара (гражданская инициати-
ва) - в процессе визита в Турцию 

великий  сын турецкого мира  Ибад Ху-
сеинов встретился с   генеральным  пре-
зидентом ‹Başkent platformu›,  а также 
встретился в своем офисе  с почетным 
консулом Кыргызстана в Анкаре Мус-
тафой Куртом и позвал его на меропри-
ятие в честь 45-летия Ибада Хусеинова, 
который будет проводиться в Турции.

Из-за увеличении террористических 
атак  в Турции из Азербайджана к драц-
кому народу обратился Ибад Хусеинов.

Ибад Хусеинов обратился к Турецкой 
стране и его народу.

Ибад Хусеинов обратился к Турецкой 
стране и его народу. Ибад Хусеинов: 
PKK - международня терористическая 
организация, его лидеры армяни, PKK 
получает подготовку от иностранных 
агентов и их подержку. Мы, народ Азер-
байджана, всегда были и будем  с Турец-
ким народом. Как сказал великий  лидер 
Хайдар  Алиев:  мы два государства, но 
один народ. Пусть наша кровь будет 
отдана в честь Турецкого народа.

Мы также боролись с армянами до пос-
леднею крови в Черногории. Если бы 
мы не боролись, то земли Азебайджана 
у нас бы отняли. Поэтому, ради сильной 
Турции и всего турецкого мира Турция 
и ее народ должны бороться с  PKK.  В 
сущности сильная Турция означает мир 
во всем мире. 

Oбращаюсь от своего имени и всего 
Азербайджана к Турции й егу народу: 
мы всегда готовы отдать жизнь ради 
Турецкого народа.

Пусть Бог помилует всех мучеников й 
даст раненным выздоровление.

«Такие понятия как жизнь человека 
-  жизнь страны, мир в стране мир во 
всем мире  должны быть у каждого 
человека и каждой страны.» - говорит 
Почетный  Консул Мустафа Курт.

Почётный Консул Кыргызстана в Ан-
каре Мустафа Курт надел на Ибада Ху-
сеинова национальную  одежду Кыр-
гызстанa. Словами    лидерa Хайдарa  
Алиевa:  мы два государства, но один 
народ Курт всех нас вдохновил. Сейчас 
мы все должны быть вместе и именно  
сейчас как никогда важны принципы 
как жизнь человека -  жизнь страны, 
мир в стране мир во всем мире.  Наша 
миссия призывать всех к этим при-
нципам.

Радостная встреча в Баку, Азербайджан.

В отеле Хилтон, Баку, под началом  
журнала Атилла собрались представи-
тели многих стран в честь сорокапяти-
летия   Ибада Хусеинова.

В этой встрече наряду с разговорами о 
прошлом, настоящем и будущем Тур-

Важный визит в Турцию  великого  сынa  
турецкого мира Ибада Хусеинова...
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bir platformuz. Bizler İnanıyoruz ki; mutlu 
bireylerden mutlu aileler, mutlu ailelerden 
mutlu toplumlar, mutlu toplumlardan 
mutlu devletler, mutlu devletlerden mutlu 
bir dünya oluşur dedi. 
 
Yalçın Refah, Uluslararası bir platfor-
mun mensubu olmaktan onur duyuyo-
rum…

Yalçın Refah; Bendeniz başkent platfor-
munun ” insanı yaşat ki devlet yaşasın” 
anlayışından etkilenerek uzun zamandır 
ailem, çocuklarım, çevremle birlikte fahri 
gönüllü olarak hizmet etme gayretinde 
idik. Şimdiler de Uluslararası bir platfor-
mun mensubu olmaktan onur duyuyorum. 
Platform tarafından danışma kuruluna ge-
tirilmek ve Onur plaketine layık görülmek 
evlatlarıma bırakacağım en büyük miras 
olacaktır. Biliyorum ki, danışma kurulunda 
aktif bir görev verilmesi şahsıma büyük bir 
onur olduğu gibi büyük bir sorumluluğuda 
beraberinde omuzlarıma yüklemiş oldunuz. 
İnşallah layığı ile bu kutsal görevi yapmaya 
çalışacağım. dedi. 

Ankara (Sivil İnisiyatif) – Başkent 
Uluslararası Barış ve Kardeşlik Platformu 
Danışma kurulu üyeliğine getirilen Yalçın 
Refah bu güne kadar insan odaklı çalışma-
larından ötürü platform tarafından “insana 
hizmet ödülü” ile plaketine layık görüldü. 

Yalçın Refah’a  ödülünü, Kırgızistan Fahri 
Konsolosu, Başkent Platformu Genel Baş-
kanı Dr. Mustafa Kurt takdim ederken, 
Başkent Platformu yönetim kurulu üyeleri 
de eşlik etti.

Dr. Mustafa Kurt ; “ Platform olarak 
İnsan ayrımı yapmadan Bütün dünya 
insanları için çalışmaya talip olmuş bir 
sivil toplum kuruluşuyuz“ 

Kırgızistan Fahri Konsolosu ve aynı zaman 
da Başkent Platformu Genel Başkanı Dr. 
Mustafa Kurt ödül öncesi yaptığı konuş-
mada, Başkent Platformu’nun tek bir mis-
yonu var o da insandır. Biz insanı merkeze 
koyarak insanın kutsallığını ön planda 
tutarak “insanı yaşat ki devlet yaşasın” 
anlayışı ile devletlerin yüceleceğine inanan 

BAŞKENT PLATFORMU MARİFET İLTİFATA TABİİDİR SÖZÜNDEN 
HAREKETLE “İNSANI YAŞAT Kİ DEVLET YAŞASIN” MİSYONUNA 
HİZMET EDENLERE ÖDÜL VERMEYE DEVAM EDİYOR.

“Bu yılki ödüller arasında “İnsanı Yaşat Ki Devlet Yaşasın” Ödülü, 
Yalçın Refah’a verildi...”

Капитал Платформ исходя из того, что изобретательность должна быть 
вознаграждена продолжает дарить подарки людям, служащим миссии «Дай жизнь 
человеку, чтобы государство жило».

В этом году подарок «Дай жизнь человеку, чтобы государство 
жило» было вручено Ялчын  Рефаху.

MECLİS ONAYLARI BEKLENİYOR

Müzakereleri 2008 yılında başlayan TPP’ye üye ül-
keleri, ABD, Kanada, Japonya, Avustralya, Brunei, 
Malezya, Yeni Zelanda, Vietnam, Meksika, Singapur, 
Peru ve Şili oluşturuyor. Bu ülkelerin toplam Gayri 
Safi Yurtiçi Hasılası, dünya ekonomisinin yüzde 40’ını 
oluşturuyor.

Dolayısıyla, dünya ekonomisini derinden etkileyecek 
bu anlaşmanın yürürlüğe girebilmesi için ABD Kong-
resi ile diğer 11 ülkenin parlamentosundan geçmesi 
gerekiyor.

Amerikalı ilaç üreticileri, Meksikalı otomobil işçile-
ri, Japon çiftçiler ve Kanadalı mandıracılar gibi çok 
farklı kesimleri içeren bu gruplar, TPP’nin küçük 
ölçekli işletmeleri yok edeceğini savunuyor.

Pasifik Okyanusu’na kıyısı olan 12 ülke arasındaki 
sınırları kaldıracak Trans Pasifik Ortaklığı’nda 

anlaşma sağlandı.

ABD ile Pasifik Okyanusu’na kıyısı bulunan 11 ülke 
arasındaki ticari sınırlamaları kaldıracak Trans Pasifik 
Ortaklığı’nda (TPP) anlaşmaya varıldı. Obama yöneti-
mi için “büyük başarı” olduğu belirtilen ortaklık ABD 
ekonomisine yılda 77 milyar dolar kazandıracak.

Toplantıda, geçen hafta çarşamba günü başlayan ve 
cuma günü sona ermesi beklenen görüşmelerin, yeni 
biyoteknoloji ilaçlarına yönelik patent süresi konu-
sunda anlaşma sağlanamaması nedeniyle uzadığı 
belirtildi.

Özellikle, ABD ile Avustralya’yı ilgilendirilen patent 
süresine ilişkin pürüzlerin, her iki tarafın karşılıklı 
ödün vermesiyle giderildiği ifade edildi.

ABD; OKYANUSUN İKİ YAKASINDA 
ORTAK PAZAR KURDU

ущерб обеим сторонам.

ОЖИДАЕТСЯ ПОДТВЕРЖДЕНИЕ СОВЕТА.

В ТТП с 2008-года входят такие страны, как: 
США, Канада, Япония, Австралия, Бруней, 
Малайзия, Новая Зеландия, Вьетнам, Мекси-
ка, Сингапур, Перу и Чили. ВВП этих стран 
являются 40% от экономики мира.

Поэтому нужно провести конгресс США с 
парламентом этих 11 стран, чтобы это согла-
шение вступила в силу и приятно повлияла 
на экономику мира.

Американские разработчики лекарств, 
Мексиканские автомобильные труженики, 
Японские фермеры, эти и другие направле-
ния деятельности сведут на нет малые пред-
приятия.

Было предусмотрено соглашение Тихоо-
кеанское Партнерство, где будут сведены 

на нет границы между 12 странами, омывае-
мыми Тихим океаном.

Было создано соглашение, называющееся 
Тихоокеанское  Партнерство, которое уберет 
торговые ограничения между 11 странами, 
омывающимися Тихим океаном, и США. Во 
главе с Обамой соглашение, даст экономике 
США зарабатывать 77 млрд. долларов в год. 

Собрание, которое началось в Среду про-
шлой недели и должно было завершиться в 
Пятницу, затянулось по причине того, что не 
было предусмотрен срок патента на биотех-
нологические лекарства. 

В частности США и Австралию интересо-
вало шероховатость патента  минимальный 

США построили общий рынок по две 
стороны океана

за что и удостоился подарка в виде 
плакета «Служба людям».

Во время вручения подарка Ялчын 
Рефаху почётный консул Кыргызстана 
в Анкаре и генеральный председатель 
Капитал Платформы доктор Мустафа 

Призванный к членству в 
консультативном совете Столичной 
международной платформы мира 
и братства-Анкара (Гражданские 
инициативы) Ялчын Рефах по сей день 
вёл работы, ориентированные на людей, 

Курт был в сопровождении членов 
правления Капитал Платформы.

Доктор Мустафа Курт: «Как платформа 
мы являемся неправительственной 
организацией, которая стремится 
работать для всех людей на Земле, 
невзирая на различия.»

Почётный консул Кыргызстана в 
Анкаре и в то же время Генеральный 
председатель Капитал Платформы 
«Гражданская Инициатива» доктор 
Мустафа Курт в своей речи перед 
вручением подарка сказал: «Капитал 
Платформа имеет единственную 
миссию, и это человек. Мы верим, что 
государства возвысятся концепцией 
«Дай жизнь человеку, чтобы государство 
жило», тем самым ставя святость 
человека на передний план. Мы верим, 
что из счастливых людей образуются 
счастливые семьи, из счастливых семей 
счастливые общества, из счастливых 
обществ счастливые страны, а из 

счастливых стран в свою очередь 
счастливый мир».

Ялчын Рефах: «Горжусь тем, что являюсь 
членом международной платформы».

Ялчын Рефах: «Вдохновлённый 
концепцией Капитал Платформа «Дай 
жизнь человеку, чтобы государство 
жило» я длительное время имел рвение 
служить как почётный волонтёр 
вместе со своей семьёй, детьми и 
окружающими меня людьми. Сейчас 
же я горд тем, что являюсь членом 
международной платформы. Быть 
призванным в консультативный совет 
и удостоиться почётного плакета будет 
самым величайшим наследием, которое 
я оставлю своим детям. Я знаю, что 
занимать такую активную должность в 
консультативном совете большая честь 
для меня; вместе с тем вы установили 
огромный груз ответственности на 
мои плечи. Даст Бог, я постараюсь с 
достоинством выполнять эту священную 
задачу».
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İstanbul›da; Balkan Tarihi 
Konuşmaları, İşkodra 
Medreseleri ve Alimleri 
başlığıyla ikinci kez 
gerçekleştirildi.

İstanbul’da; Balkan Tarihi Konuşma-
ları, İşkodra Medreseleri ve Alimleri 

başlığıyla ikinci kez gerçekleştirildi. 
İşkodra İl Müftüsü Muhammed Sütari’ 
nin konuşmacı olduğu program; Bilim 
ve Sanat Vakfı’nda yapıldı. Programda 
Osmanlı’nın Balkanlar’daki varlığı ele 
alındı.

Bilim ve Sanat vakfı, Türkiye Araştır-
maları Merkezi “Balkan Tarihi Konuş-
maları” programının ikincisini düzen-
ledi. İşkodra İl Müftüsü Muhammed 
Sütari’nin konuşmacı olarak katıldığı 
program “İşkodra Medreseleri ve Alim-
leri” başlığı altında gerçekleşti.

Programda Osmanlı’nın önemli eğitim 
merkezlerinden olan kentin medrese-
lerinde yürütülen ilim geleneği masaya 
yatırılırken, Türk ve Arnavutlar’ın ortak 
tarihi, Balkanlar’daki Osmanlı varlığı-
nın önemi de konuşulan konulan ara-
sındaydı.

İşkodra İl Müftüsü Muhammed Sütari 
konuşmasında şu ifadeleri kullandı: 
“Arnavutluk’ta İslam’a giriş Osmanlı’yla 
birlikte oluyor ve Osmanlı döneminde 
İşkodra Balkanlar’da çok önemli bir 
vilâyet haline geliyor. Böylece şehir İs-
lami, ilmi, kültürel faaliyetlerin de yü-
rütüldüğü bir yer halini alıyor. İşkodra 
medreselerinde yetişen binlerce alim 
mevcut. Bunlardan özellikle bazılarının 
İşkodra’da oldukça önemli simalar ha-
line geldiğini biliyoruz. Aynı zamanda 
İşkodralı olan çok sayıda alimimiz de 
İstanbul, Mısır gibi değişik yerlerde ilim 
tahsil ederek İşkodra’ya dönüyorlar ve 
İslam dünyasından aldıkları o birikimi 
İşkodra’ya getiriyorlar. Bu da İşkodra’ya 
ayrı bir renk getiriyor.”

İŞKODRA’DA ONLARCA MEDRESE 
VARMIŞ

İşkodra’nın Osmanlı tarihine çok 
sayıda Arnavut ilim ve devlet adamı 
kazandırdığını belirtirten Sütari, 
mevcut medrese geleneğinin de kentte 
Osmanlı’dan bu yana hâlâ yaşatıldığına 

vurgu yaparken sözlerini şu şekilde 
sürdürdü: 

«İşkodra’da Osmanlı’dan kalan birçok 
medrese var. Hatta Evliya Çelebi de 
İşkodra’nın onlarca medresesi olduğunu 
söylüyor. Osmanlı’dan sonra bakacak 
olursak burada üç dönem görüyoruz. 
Birinci dönem, Osmanlı’dan sonra 
1925’de İşkodra’da açılan ilk medrese. 
Bu medrese faaliyetini sürdürmüş fakat 
siyasi etkenlerden dolayı kapatılıyor 
ve 1940’da yeniden açılıyor. Fakat o 
zamanın siyasi ortamından dolayı 
yeniden kapatılıyor.

Bu dönem ikinci dönemi ifade ediyor. 
Hem Arnavutluk hem de İşkodra 
açısından medresede en parlak 
dönem 1990’lardan sonra başlıyor. 3. 
dönemdeki en önemli medrese ise ‹Hacı 
Şeyh Şamil Medresesi›dir. Bu medrese 
şu anda Arnavutluk ve Balkanlar›ın 
belki en başarılı örneği. Şimdi ilave 
olarak ilkokul lise arası medrese bölümü 
açıldı. Üç bölümde toplam olarak bin 
yüz öğrenci var. Bu, her ne kadar zor 
dönemlerden geçmiş olsak İşkodra ve 
Arnavutluk’ta İslamiyet’in izlerinin 
güçlü ve köklü olduğunu gösteriyor. 
İşkodra İslam izlerinin köklü olarak 
devam ettiği bir yer. «

Bilim ve Sanat Vakfı›nın ev sahipliğinde 
gerçekleşen program her ay farklı bir 
konuşmacıyla Balkanlara şekil veren 
konu başlıklarını tarihi arka planlarıyla 
tartışmaya açıyor. Balkanlar›ın farklı 
dönem ve konularıysa çok sayıda 
akademisyen ve araştırmacının yoğun 
ilgisiyle karşılaşıyor.

В Стамбуле  прошли 
выступления по истории 
Балкан, возглавляемые 
учебными заведениями и 
учеными Шкодера. 

В Стамбуле во второй раз про-
шли выступления по истории 

Балкан,возглавляемые  учебными заве-
дениями и учеными Шкодера. Выступ-
ление при председательстве Муфтия 
Шкодера Мухаммеда Сютари прошло 
в фонде науки и искусств. В выступле-
нии говорилось о присутствии Осман-
ской империи на Балканах. 

Фонд науки и искусств организовала 
вторую часть программы центра ис-
ледований Турции «Выступления по 
истории Балкан». Выступление, где 
участвовал Муфтий Шкодера как лек-
тор, прошло под названием «Учебные 
заведения и ученые Шкодера».

В выступлении наряду с городскими 
учебными заведениями, которые были  
научными центрами Османской им-
перии, так же говорили об общей ис-
тории Турции и Албании, и важности 
присутствии Османской империи на 
Балканах. 

В Албании Ислам приходит вместе с 
Османской империи, в результате чего 
Шкодер становиться важным местом 
на Балканах. Город становиться ак-
тивным в Исламской деятельности, в  
науке и  в культуре. Из учебных заве-
дений Шкодера выпустились тысяча 
ученных. Некоторые стали символами 
Шкодера. Многие ученые Шкодера 
увеличивают багаж знаний, обучаясь 
в Стамбуле, Египте и по возвраще-
нии развивают свой город. Это делает 
Шкодера необычным. говорит Муфтий 
Шкодера Мухаммед Сютари. 

Десятки учебных заведений Шкодера

По утверждении Сютари, Шкодер под-
готовил много ученых для Османской 
империи, и эта традиция до сих пор 
продолжает существовать. 

В Шкодере есть десятки учебных заве-
дений со времен Османской империи. 
Это подтверждает и Евлия Челеби. 
После Османской империи есть три 
периода: первый до открытия первого 
учебного заведения после Османской 
империи в 1925 году. Но из-за полити-
ческих причин эта школа закрывается 
и в 1940 году вновь открывается. Од-
нако в последствии по политичиским 
причинам снова закрывается. 

Тут начинается второй период. И с точ-
ки зрении Албании и с точки зрения 
Шкодера расцвет школы происходит 
после 1990-х годов. Важнейшее учеб-
ное заведение третьего периода Школа 
Хаджи Шейха Шамиля. Возможно это 
самый успешный пример в Албании и 
на Балканах. Сейчас открылась средняя 
школа к дополнению другим учебным 
заведениям. Всего в школах учаться 
больше ста тысяч учеников. Это пока-
зывает что, не смотря на исторические 
трудности, Ислам крепко укрепился в 
Албании; особенно в Шкодере.  

Каждый месяц Фонд науки и искусств 
организует выступления с различны-
ми лекторами на разные темы с исто-
рической точки зрения. Все большее 
количество академиков и научных 
иследователей проявляют интерес к 
истории Балкан. 

İŞKODRA, OSMANLI’DA BİR 
İLİM MERKEZİYDİ

ШКОДЕР, В ПРОВИНЦИИ 
ОСМАНСКОЙ БЫЛ 
ЦЕНТРАЛЬНАЯ
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kapsamlı seçimlerin yapılması için ça-
lışmaya çağıran Gadio, OAC Müslüman-
larına yönelik şiddetin her türlüsünü 
kınadığını belirtti.

Gadio, bu ülkedeki Müslümanların ko-
runması için yapılacak en iyi şeyin se-
çimler, silahın bırakılması, mültecilerin 
iskanı ve ulusal uzlaşı için finansman 
desteğinin sürdürülmesi olduğunu kay-
detti.

Tidiane Gadio, üye ülkelerden, OAC›de, 
İİT›ye ait insani yardım ofisi açılması 
için gerekli desteği sağlamalarını istedi.

Açıklamada ayrıca, Kuveyt›in BM 
temsilcisi ve New York›taki İİT gru-
bu başkanı Büyükelçi Mansur İyad 

тельства, которые борются за обес-
печение национального примирения. 
Тидиане Гадио попросил другие стра-
ны, входящих в состав ООН, открыть 
офис ОИС в ЦАР, обеспечивающий 
гуманитарную помощь людям. В за-
явлении также отмечается, что дан-
ная ситуация подверглась критике со 
стороны международных сообществ 
и ООН за нарушения прав, наси-
лия и дискриминации мусульман в 
ЦАР, на заседании, устроенный пос-
лом Кувейта  ООН и президентом 
группы ОИК в Нью-Йорке Мансур 
Айяд аль-Утейби в понедельник в 
штаб-квартире международного со-
общества приняты во внимание со 
стороны ООН. В заявлении сообща-
ется , что посол Утейби обратился 
к Генеральному секретарю ООН и 
Совета Безопасности Организации 
Объединенных Наций (СБ ООН) с 
просьбой принять меры для для пре-
кращения массовых нарушений 
прав человека и  чтобы обеспечить 
стабильность, защиту гражданских 
лиц, в том числе мусульманских 
меньшинств до конца года для прове-
дения всеобщих выборов с участием 
всех сторон, было предложено уси-
лить роль миссии ООН в этой стране.

el-Uteybi›nin, BM genel merkezinde 
pazartesi günü düzenlediği toplantıda, 
uluslararası toplumun ve BM›nin dik-
katini OAC›deki Müslümanların maruz 
kaldığı tehlikeli insan hakları ihlalleri, 
zulüm ve ayrımcılığa çekmeye çalıştı 
ifade edildi.

Uteybi›nin, BM›den, OAC›deki mazlum 
Müslümanların korunması için karar 
çıkarmaları ve adım atılması için BM 

Genel Sekreteri ve Birleşmiş Milletler 
Güvenlik Konseyi (BMGK) başkanıyla 
toplantılar yapmak üzere çalışma yaptı-
ğı bilgisi verildi.

Açıklamada, OAC›de istikrarın sağlan-
ması, sivillerin korunması, Müslüman 
azınlık da dahil tüm tarafların katılaca-
ğı genel seçimin yıl sonunda yapılması 
için bu ülkedeki BM misyonunun rolü-
nün güçlendirilmesi talep edildi.

İslam İşbirliği Teşkilatı, saldırıların 
arttığı Orta Afrika Cumhuriyet›inde 

Müslümanların korunması için BM›den 
talepte bulundu

İslam İşbirliği Teşkilatı (İİT), Birleş-
miş Milletler›den (BM) Orta Afrika 
Cumhuriyet›indeki (OAC) Müslümanla-
rın korunmasını, onlara yönelik ayrım-
cılığın ve zulmün önlenmesini istedi.

İİT OAC Özel Temsilcisi Tidiane Gadio 
yaptığı yazılı açıklamada, BM›yi söz ko-
nusu ülkede, aralarında Müslümanların 
da bulunduğu tüm mazlum halkları ko-
rumaya çağırdı.

Uluslararası toplumu, etnik veya dini 
ayrımcılıktan uzak şekilde barışçıl ve 

Организация Исламского Со-
трудничества, из-за увеличения 

числа нападений в Центральной 
Африканской Республике, предста-
вила заявку для защиты мусульман в 
ООН.

Организация исламского сотрудни-
чества (ОИС) попросила Организа-
цию Объединенных Наций (ООН) , 
чтобы они предотвратили и остано-
вили дискриминацию и жестокость в 
Центральной Африканской Респуб-
лике (ЦАР).

 Тидиане Гадио, специальный пред-
ставитель ОИС в ЦАР, в своем пись-
менном заявлении ООН,попросил 
принять меры  по защите угнетенных 
мусульман. Гадио , призывающий 
на мирные и справедливые выборы, 
отдаляя международные сообщес-
тва от этнической и религиозной 
дискриминации,отметил важность 
осуждения всех форм насилий по от-
ношению к мусульман ЦАР. 

По мнению Гаудио ,чтобы защитить 
мусульман в этой стране нужно про-
водить выборы, оставить оружия, 
переселить беженцев и продолжать 
обеспечивать финансово прави-

OAC’DEKİ MÜSLÜMANLARA 
KORUMA TALEBİ

МУСУЛЬМАНАМ В ЦАР 
ТРЕБУЕТСЯ ПОМОЩЬ

Nijerya’nın Mulai şehrinde yatsı 
namazı sonrası bir caminin aynı 

anda içinde ve dışında patlatılan bom-
balarda ilk belirlemelere göre 18 kişi 
hayatını kaybetti

Nijerya’da bir camiye düzenlenen “çifte 
canlı bombalı” saldırıda, polise göre en 
az 14, görgü tanıklarına göre en az 42 
kişi öldü.

Saldırıyı hemen üstlenen olmasa da 
gözler, ülkenin başkenti Abuja’da da 
2 Ekim’de 18 kişinin ölümü ve 41 ki-
şinin de yaralanmasına neden olan 

В Нигерии, в городе Мулай, 
после ночной молитвы, в одной 

мечети одновременно внутри и 
снаружи прогремели два взрыва. 
По предварительным данным 
погибло 18 человек. 

В Нигерии в одной мечети были 
установлены два смертника, по 
данным полиции минимум 14, а по 
свидетельским данным минимум 
42 погибших. 

Если даже никто не признается в 
том, что совершил это преступле-
ние, народ подозревает в случив-
шемся исламистскую группировку 
“Боко Харам”, опираясь на случай 

canlı bomba eylemini üstlenen Boko 
Haram’a çevrildi.

Nijerya’nın Mulai kentindeki yatsı na-
mazı sırasında birisi cami içinde, diğeri 
de dışında patlatılan bombalarla onlar-
ca kişi de yaralandı.

Görgü tanıkları, saldırganlardan biri-
nin namaz sırasında caminin içine gi-
rerek üzerindeki bombayı patlattığını, 
diğerinin ise patlama sonrası içerideki-
lerin panikle dışarıya kaçtıkları sırada 
patlamayı gerçekleştirdiğini söylediler.

произошедший 2 октября в столице 
страны, в городе Абужа, где погиб-
ло 18 человек и 41 раненых в ре-
зультате взрыва бомбы, смертника. 

В Нигерии, в городе Мулай ранены 
десятки человек в результате взры-
вов бомб во время ночной молит-
вы, которые прогремели в мечети, 
один снаружи, другой внутри. 

По рассказам очевидцев, один из 
смертников во время намаза подор-
вал бомбу, второй взрыв погремел 
во время того, как люди выбегали в 
панике из мечети на улицу. 

Nijerya’da cami saldırısı: 18 ölü

Взрыв в мечети Нигерии: 18 мертвых
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Değerli Müteahhitlerimiz,

Birleşik İnşaat Müteahhitleri Fe-
derasyonu olarak, Küçük ve Orta 
Ölçekli İnşaat Müteahhitliği sek-
törünün üyeleri olan siz değerli 
meslektaşlarımızın sorunlarını her 
platformda anlatıyor, sorunlarımı-
za çözüm ararken mesleğimizi bir 
adım öne taşımak ve meslektaş-
larımızın işlerini kolaylaştırmak 
adına yaptığımız çalışmalara da 
devam ediyoruz. Gerek sorunla-
rımızın çözümünde gerekse mes-
leğimiz ile ilgili düzenlemelerde 
Federasyon olarak elde ettiğimiz 
başarılarda, siz değerli meslektaş-
larımızın Federasyonumuza olan 
inancı ve bizlere verdiğiniz destek 
son derece önemli...

BİM-FED olarak her platformda 
mesleğimizi temsil etmek ve sek-
törümüzü hak ettiği yere taşımak 
adına var gücümüz ile çalışıyoruz. 
Bu amaçla son olarak Türkiye Oda-
lar ve Borsalar Birliği’nde (TOBB) 
düzenlenen “7’inci Türkiye Sek-
törel Ekonomi Şurası”na katıldık. 
Sektörel Ekonomi Şurasında sek-
törümüzün sorunlarını ve çözüm 
önerilerini, birinci ağızdan Başba-
kan Yardımcısı Ali Babacan’a, ilgili 
bakanlara ve bürokratlara ilettik. 
BİM-FED olarak, ilettiğimiz ve 
dergimizin ‘Usta’dan bölümünde 
ayrıntılarını bulabileceğiniz sorun-
larımızın çözümünün de takipçisi 
olacağımızı, buradan, siz değerli 
meslektaşlarıma bildirmek iste-
rim.

Sektörümüz ile İlgili kanun koyu-
cu makamlar şunu iyi anlamalıdır 
ki; sektörümüzün sorunlarının 
çözülerek önünün açılması mes-
lektaşlarıma olduğu kadar Türkiye 
ekonomisine de önemli katkılar 
sağlayacaktır. Sektörümüzün 
büyüklüğünü rakamlar ile paylaş-
mak gerekirse; Türkiye’de faaliyet 
gösteren her yüz firmadan 10,3’ü 
Küçük ve Orta Ölçekli Müteahhit-
lik sektöründe faaliyet gösteriyor. 
Kayıtlı çalışan her 100 kişiden 
12,4’ü Küçük ve Orta Ölçekli Mü-
teahhitlik sektöründe çalışıyor. 
Ödenen her bin TL’lik Kurum-
lar Vergisi’nin 124 TL’sini, Gelir 
Vergisi’nin 61 TL’sini Küçük ve 
Orta Ölçekli Müteahhitlik sektörü 
ödüyor.

Sorunlarından kurtulmuş, yatırım 
ortamı iyileştirilmiş bir “Türkiye 
Küçük ve Orta Ölçekli Müteahhit-
lik” sektörünün hem ekonomiye 
hem de kentleşmeye katacağı artı 
değerin bilinci ile çalışmalarımı-
za devam ediyoruz. Ancak, gün 

geçmiyor ki hem inşaat sektörü 
olarak hem de Türkiye olarak yeni 
bir sorun ile karşı karşıya kalma-
yalım...

Özellikle son bir yıldır, hem sos-
yal hem de ekonomik olaylar ile 
ülkemizdeki istikrarı bozmaya 
ve Türkiye’yi bir kaos ortamına 
sürüklemeye çalışanlar var. “Gezi 
Olayları” ve “17 Aralık Operas-
yonu” olarak adlandırılan bu iki 
olay ile karanlık güçler hamlelerini 
yapmış, Türkiye’yi iç karışıklıklara, 
ekonomik olarak da batağa sürük-
lemeye çalışmışlardır. 17 Aralık’ta 
yapılan operasyon ile ülke eko-
nomimize dolayısıyla da sektörü-
müze önemli zararlar verilmiştir. 
Geçekleştirilen operasyon ile faiz 
oranlarında ve Türkiye’nin risk 
priminde önemli artışlar olmuş, 
kamu ve özel sektör daha yüksek 
maliyetlerle borçlanmış, siyasi risk 
görüntümüz
yükselmiş ve vatandaşlarımızın 
konut kredileri kullanmaları zor-
laşmış, bu da müteahhitlerimizi 
kötü yönde etkilemiştir.

Ekonomimize zararı milyar dolar-
lar ile ifade edilen bu olaylardan, 
Türkiye’deki geçmiş krizlerde de 
olduğu gibi en çok iş dünyası et-
kilenmiştir. Yaşanan kavgaların 
tarafı olmayan; tek derdi ülkesine 
yaptığı yatırımları, istihdamı ve 
katma değeri arttırarak sürdür-
mek olan iş dünyasının aktörleri, 
geçirdikleri bu zorlu günlerin açtı-
ğı yaraları sarmak için çalışmakta-
dırlar. Bu ülke hepimizin. Türkiye 
ekonomisinin lokomotifi olan 
Türkiye Küçük ve Orta Ölçekli 
Müteahhitler olarak, bizler, üzeri-
mize düşeni yapıyor hiçbir zorluğa 
boyun eğmeden çalışıyor, yatırım-
larımıza devam ediyoruz. Sektö-
rümüz ve ülkemiz adına herkesin 
üzerine düşeni yapması gerektiği-
ne inanarak, kanun koyucularımı-
zın da yatırımlarımızı zorlaştırıcı 
değil kolaylaştırıcı düzenlemeler 
çıkarmalarını istiyoruz.

İnanıyorum ki; biz ve bizim gibi 
yatırımcılar çalıştıkça, çalışmaları-
mıza kanuni düzenlemeler ile des-
tek verildikçe tüm olumsuzluklara, 
tüm saldırılara rağmen Türkiye 
ekonomisi istikrarını koruyacak-
tır. Yazıma son verirken, ülkemiz 
üzerine oynanan oyunların son 
bulması temennisiyle, 30 Mart 
2014 Pazar günü gerçekleştirilen 
yerel seçimlerin,
meslektaşlarımıza ve Türkiye’mize 
hayırlar getirmesini diler, hepinize 
sevgi ve saygılarımı sunarım.

Дорогие Наши Подрядчики,

Как Федерация Объединенных 
Строительных Подрядчиков, 
члены сектора малой и средней 
строительной подрядческой 
организации, вы помогаете 
решить трудности, облегчаете 
работу коллег, дабы сделать сле-
дующий шаг в прогрессе и про-
должать работать. Данная вами 
нам поддержка, как от Федера-
ции, в выполнении поставлен-
ной задачи, решении проблем, 
достижении цели, бесценна… 

Мы стараемся работать в пол-
ную мощь, дабы показать ис-
тинную цену BIM-FED. С такой 
целью мы поучаствовали на 
«7-м Совете Отраслевой эконо-
мики», проходившей в TOBB 
(Союз палат и товарных бирж 
Турции). На совете сектора эко-
номики трудности и пути их 
решения, касательно  проблем 
нашего сектора, мы передали 
заместителю премьер-минист-
ра Али Бабаджану, министрам 
и бюрократам. Как Федерация 
BİM, мы выпустили журнал, 
где отображены все проблемы, 
касающиеся нашей работы, и их 
решения и хотим оповестить об 
этом наших коллег.

Учреждения, поставляющие 
закон, связанный с нашим сек-
тором обязан знать все, вплоть 
до нюансов. Смотря и решая 
проблемы нашего сектора, мы 
продвинемся вперед не только 
в коллективном плане, но и в 
масштабе Турции. В случае на-
добности приведения цифр раз-
мера нашей промышлености, то 
вот они: Процент фирм состав-
ляет 10,3 от ста из фирм, про-
водящих в  Малых и  Средних 
Объединениях строительных 
подрядчиков в Турции. Число 
зарегистрированных рабочих 
составляет 12,4  %, работающих 
в секторе Малых и Средних 
Объединениях подрядческих 
фирмах. 12,4% налога органи-
зации и 6,1% прибыль опла-
чивается Малым и Средним 
Объединением Подрядческих 
организаций. 
Избавившись от проблем, 
улучшив инвестиционную 
среду и в надежде внести 
вклад, как в экономику, так и 
в процесс урбанизации, мы 
продолжаем работу «Подряд-
чество в Турции мелкого и 

среднего масштаба». Но мы 
постоянно сталкиваемся с 
новыми проблемами и нам 
нужно это предостеречь.

Особенно в последние годы 
появились те, которые и 
социальным и экономическими 
событиями дестабилизируют 
нашу страну и стремятся  в 
Турции устроить хаос. Темные 
силы событиями «События при 
путешествии» и «Операция 
17 декабря»  сделали свой 
ход, попытались испортить 
экономику Турции. Из-за 
операции 17-декабря экономика 
и  соответственно секторы 
экономики столкнулись с 
проблемами. С реализацией 
операции процентные ставки 
и премии на риск значительно 
увеличились, государственные 
и частные секторы задолжали, 
при высоких издержках, 
политические риски 
увеличились и гражданам 
стало трудно пользоваться 
жилищными кредитами, что 
негативно отразилось на наших 
подрядчиков.

Из-за происшествий, которые 
не благополучно повлияли на 
нашу экономику,  также кризис 
в Турции потянуло вниз нашу 
экономику. Все работают для 
того, чтобы реабилитировать-
ся от крушения экономики. И 
локомотивом Турции являются 
те ж самые Подрядчики Малого 
и Среднего объединения. Наш 
сектор опирается на то чтобы 
каждый выполнял свою работу, 
во имя страны и нашего секто-
ра.

Я верю, что пока такие 
инвесторы, как мы, будут 
работать и наши труды будут 
потверждаться законом и 
будет поддержка, несмотря 
на весь негатив и на все эти 
преступления, мы поднимем 
экономику Турции и экономика 
Турции стабилизируется. В 
заключение моего выступления, 
хочу сказать, что я хочу, чтоб те 
люди, которые были выбраны 
на выборах в воскресенье 30 
марта 2014года, восстановили 
порядок в стране и помогли 
в стабилизации экономики 
страны.

 

Özhan ŞEREFLİ

BİM-FED çalışmalarına 
devam ediyor...

BİM-FED продолжает 
свои работы…
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ması nedeniyle hükümetin dikkatini 
çekmek isteyen Hoşgeldiniz Komitesi 
öncülüğündeki grup, Kopenhag Yaban-
cılar Polisinin yanındaki Fredenspark’ta 
(Barış parkı) toplandı.

Grup ellerinde, “Mülteciler hoşgel-
diniz”, “Danimarka hepimize yeter”, 
“Irkçılık olmayan şehir” pankart ve 
dövizleri eşliğinde, Danimarka Meclisi 
binası Christiansborg’a kadar yaklaşık 
2,5 kilometre yürüdü.

Yürüyüşe katılanlar zaman zaman, 
“Herkese hemen şimdi iltica”, “Mülteci-
ler hoşgeldiniz”, “Sokaklarımızda ırkçı 
istemiyoruz” gibi sloganlar attı. Kala-
balık nedeniyle Kopenhag merkezinde 
bazı yollarda trafik akışı dururken, 
polisin aldığı güvenlik önlemleri dikkat 
çekti.

BM’DEN AVRUPA’YA ÇAĞRI

BM İnsan Hakları Yüksek Komiseri 
Zeyd Raad el-Hüseyin, yaptığı açıkla-
mada 8 Ekim’de Avrupa’daki sığınmacı 
krizini görüşmek üzere bir araya ge-
lecek AB ülkeleri temsilcilerine, sığın-
macıların insan haklarının korunması 
çağrısında bulundu. 

Zeyd, AB’nin Avrupa’daki sığınmacı 
krizinde sergilediği “güvenlik odaklı” 
yaklaşımın endişe verici olduğunu be-
lirterek, “Sığınmacıların kayıt altına 
alındığı bekleme bölgeleri (hotspot),  
gözaltı merkezlerine benzememeli... AB 
ülkeleri, suçla alakası olmayan insanları 
uzun süreli keyfi gözaltında tutmaktan 
kaçınmalı” dedi.

Yunanistan’ın Türkiye sınırına inşa et-
tiği tel örgünün sığınmacıları tehlikeli 
deniz yolculuğuna ittiğini ifade eden 
Zeyd, “Kapsamlı ve insan haklarına 
dayalı bir politika belirlenmezse AB’nin 
sığınmacı politikası başarısız olacak” 
diye konuştu.

557 BİN SIĞINMACI AVRUPA’YA 
ULAŞTI

Uluslararası Göç Örgütünün verile-
rine göre, 2015’in başından bu yana 
Avrupa’ya ulaşan sığınmacıların sayı-
sı 557 bin 899’a ulaştı. Yunanistan’a 
ulaşan sığınmacı sayısı 421 bin 341, 
İtalya’ya ulaşanların sayısı 133 bin 451 
oldu.

Öte yandan bu yıl Avrupa’ya gitmek 
isterken Akdeniz’de hayatını kaybeden-
lerin sayısı ise 2 bin 987’ye ulaştı.

Türkiye ile AB arasında göç konu-
larında bir ortak çalışma grubu 

kurulması kararlaştırıldı. Basına sızan 
bilgilere göre ise 4 konuda uzlaşma sağ-
landı.

Türkiye ile Avrupa Birliği (AB) arasında 
göç konularında bir ortak çalışma grubu 
kurulmasının kararlaştırıldığı bildirildi.

Dışişleri Bakanlığı’ndan yapılan açık-
lamada, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın Brüksel’de AB yetkilileriyle 
görüşmelerde bulunduğu, söz konusu 
görüşmelerde Türkiye-AB ilişkilerinin 
daha da ileri götürülmesi konusunda 
görüş birliğine varıldığı belirtildi.

Açıklamaya göre, kitlesel göç konusu-
nun da ele alındığı görüşmelerde AB 
Komisyon Başkanı Jean-Claude Junker, 
Komisyon tarafından ele alınan bir ey-
lem planı taslağını iletti. Bu bağlamda, 
Türkiye ile AB arasında göç konularında 
bir ortak çalışma grubu kurulmasının 
kararlaştırıldığına değinilen açıklama-
da, söz konusu taslağın bu grup tarafın-
dan ele alınacağı ifade edildi. 

İki taraf arasında yapılacak ortak bir 
çalışmada henüz değerlendirilmemiş 
olan AB taslağı üzerinde bu aşamada bir 
mutabakat bulunmadığına yer verilen 
açıklamada, Erdoğan’ın ziyareti sırasın-
da ele alınan tüm konularda AB Komis-
yonu ile Türkiye arasında önümüzdeki 
günlerde çok yönlü çalışmalar gerçek-
leştirileceği kaydedildi.

DÖRT KONUDA UZLAŞMA

Dün Türkiye Gazetesi tarafından 
kulislere dayandırılan bir haberde ise 
4 konu üzerinde anlaşma sağlandığı 
belirtilmişti. İşte o konular:

1- SINIRA 6 DEV MÜLTECİ KAMPI

Suriye’den gelen mülteciler için Türki-
ye sınırına 2 milyon nüfus kapasiteli 6 
mülteci kampı kurulması kararlaştırıldı. 
Kampların finansmanı için AB ile ortak 
bir fon oluşturulacak.

2- ANKARA SINIRLARI KAPATACAK

Türkiye, Yunanistan ve Bulgaristan üze-
rinden geçiş yapan mültecilerin yolunu 
kapatacak. Ankara bu konuda Avrupa 
Birliği’ne sınır güvenliği garantisi vere-
cek ve güncel durumu anında Brüksel’e 
bildirecek.

3- EGE’DE TÜRK-YUNAN İŞ BİRLİĞİ

AB liderleri ile varılan anlaşma uyarınca 
mültecilerin en önemli ve tehlikeli geçiş 
güzergahı olan Ege Denizi’nde güven-
lik kontrolleri ağırlaştırılacak. Türk 
ve Yunan sahil güvenlik botları ortak 
çalışacak ve çalışma Avrupa Birliği sınır 
güvenliği kurulu Frontex tarafından 
koordine edilecek.

4- 500 BİN MÜLTECİ ALACAK

Görüşmelerde Türkiye’nin yükünün 
azaltılması için 500 bin mülteci, güvenli 
bir güzergah üzerinden AB ülkelerine 

geçecek. Bu mülteciler AB üyesi ülkeler 
içinde dağıtılacak.

ERDOĞAN:AÇIKKAPI DEVAM EDECEK

Belçika’da temaslarda bulunan Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 
Avrupa’dan bir defa daha Suriyeli mül-
tecilere kapılarını açmasını istedi.

Türkiye’nin 2.2 milyon Suriyeli sığın-
macıya hiçbir dini ve etnik köken ayrımı 
gözetmeksizin kapılarını açtığını vurgu-
layan Erdoğan, “Avrupa’nın tamamında 
mülteci sayısı 250 bin bile değil. Yaptı-
ğımız harcama şu ana kadar 7.5 milyar 
dolardır. Bize tüm dünyadan gelen 
destek ise 417 milyon dolardır. Sadece 
Akdeniz’den botlarımızla toparlayıp 
çıkardığımız insan sayısı 60 bini buldu. 
Açık kapı politikamızı devam ettirece-
ğiz. Türkiye’nin insani tutumu tüm AB 
için örnek olmalıdır. Avrupa değerlerine 
sahip çıkma konusunda Türkiye, üye 
ülkelerin çok ilerisinde. Suriyeliler için 
yaptığımız harcamalar 8 milyara doğru 
gidiyor. Uluslararası toplumun katkısını 
açıkladım. Bu tablo sürdürülebilir değil-
dir. Ülkemizdeki Suriyelilere Avrupa ve 
uluslararası toplum adına ev sahipliği 
yaptığımız unutulmamalıdır. Avrupa ve 
uluslararası toplumdan gerçek anlamda 
külfet paylaşımı bekliyoruz. Yoksa biz 
gerekeni yaparız.” ifadelerini kullandı.

DANİMARKA’DA 25 BİN KİŞİ MÜL-
TECİLERİ ÇİN YÜRÜDÜ

Danimarka Meclisi’nin açılış günü ol-

TÜRKİYE 
İLE AB ‘GÖÇ 
KONUSUNDA’ 
ANLAŞTI
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с надписью “Добро пожаловать 
Беженцы”, “ДАния для всех нас”, 
“Город без расизма”. 

Призыв ООН ИЗ ЕВРОПЫ

Верховный комиссар ООН по 
правам человека Зейд Раад аль-
Хусейн 8-октября выразил глубокую 
озабоченность по поводу эскалации 
напряженности на оккупированных 
палестинских территориях. По его 
словам, стабильность может быть 
восстановлена только в случае, если 
стороны проявят уважение к правам 
человека.

Как подчеркнул аль-Хусейн, за 
последние недели на Западном берегу, 
включая Восточный Иерусалим,  
погибли четверо израильтян и пять 
палестинцев, еще сотни получили 
ранения. Верховный комиссар 
напоминает, что кровопролитие ведет 
к усилению ненависти с обеих сторон 
и откладывает возможность мирного 
урегулирования конфликта.

Он отметил, что решение 
израильских властей ограничить 
доступ к мусульманской святыне 
Аль-Акса, а также продолжающаяся 
кампания по расширению 
израильских поселений, 
способствовали нарастанию чувства 
отчаяния среди палестинцев. 
Верховный комиссар ООН по 
правам человека призвал обе 
стороны к миру, а также подчеркнул 
необходимость соблюдения 
международных стандартов в случае 
применения силы.

Число приплывших в Европу 
мигрантов достигло 557 тысяч

С  начала 2015 года по данным ООН, 
с начала года при попытке пересечь 
Средиземное море в поиске лучшей 
жизни погибли 3 тыс. мигрантов. 
При этом общее число беженцев, 
прибывших в европейские страны, 
составляет 557 тыс. 899 человек, что 
в два раза больше прошлогоднего 
показателя – 219 тыс.

Тем не менее, в этом году количество 
тех, кто погибли в Средиземном 
море, пытаясь добраться до Европы 
достигла 2 тыс. 987 человек.

Евросоюз и Турция договорились 
усилить сотрудничество в сфере 

борьбы с миграционным кризисом 
и создадут для этого специальную 
двустороннюю рабочую группу.

ЕС и Турция договорились усилить 
сотрудничество в сфере борьбы 
с миграционным кризисом и 
создадут для этого специальную 
двустороннюю рабочую группу.

По словам главы МИД, президент 
Реджеп Тайип Эрдоган в ходе 
переговоров с официальными 
лицами ЕС в Брюсселе, в переговоре 
достигнуто принципиаотное 
соглашение с Турцией.

Глава Еврокомиссии Жан-Клод 
Юнкер на прошлой неделе передал 
турецкому президенту Тайипу 
Эрдогану проект совместного плана 
действий по поддержке беженцев и 
контролю за миграцией. ЕК отмечает, 
что принципиальное согласие 
получено, теперь сторонам предстоит 
уточнить детали совместной работы. 
При этом в самом плане отмечается, 
что его выполнение должно начаться 
немедленно. Контролировать 
работу будет Еврокомиссия, глава 
дипломатии ЕС и правительство 
Турции в рамках диалога высокого 
уровня между ЕС и Турцией по 
вопросам миграции.

Еврокомиссия и Турция разработали 
план по беженцам 

На основе новостей за кулисами 
газеты Türkiye Gazetesi, соглашения 

будут выполняться в четырех 
областях.

1 – В Турции планируется 
построить шесть общежитий для 
мигрантов 

План предусматривает строительство 
шести новых центров для беженцев 
на территории Турции, в которых 
можно будет разместить до двух 
миллионов человек. Финансирование 
общежитий частично возьмет на себя 
Евросоюз, при этом страны-члены ЕС 
будут обязаны принять определенное 
количество мигрантов. 

2 – Территория Анкары

Закроют дорогу для беженцев во 
время транзита через Турцию, 
Грецию и Болгарию. Анкара 
гарантирует безопасность на границе 
с Европейским Союзом.

3 – Эгейское море турецко-
греческие отношения

Согласно документу, Турция 
должна будет усиленно охранять 
свою границу с Грецией. Для 
этого планируется организовать 
совместные греческие и турецкие 
патрули в восточной части 
Эгейского моря, работу которых 
будет координировать европейское 
погранагентство Frontex. 
Предполагается, что патрули будут 
задерживать суда и отправлять 
беженцев обратно в Турцию.

4 - 500 тысяч человек смогут попасть 
в Европу 

Предполагается, что таким образом 
до 500 тысяч человек смогут попасть 
в Европу, не прибегая к услугам 
контрабандистов.

Эрдоган: AÇIKKAPI 
ПРОДОЛЖИТСЯ

Президент Реджеп Тайип Эрдоган 
во время переговоров в Бельгии, 
попросил Европу еще раз открыть 
свои ворота для сирийских беженцев.

Турция приняла 2,2 миллиона 
беженцев из Сирии, что намного 
превышает числа беженцев в Европе. 
«Число беженцев в Европе, не 
превышает даже 250 тысяч. В целом 
для беженцов израсходовали $ 7,5 
млрд . В то время как поддержка 
от всего мира $ 417 млн. Мы будем 
продолжать нашу политику открытых 
дверей. Гуманитарное отношение 
Турции должны быть примером для 
всего ЕС. Эти заявления не являются 
устойчивыми. « сказал Президент 
Реджеп Тайип Эрдоган.

25 ТЫСЯЧ ЖИТЕЛЕЙ ДАНИИ 
ВЫШЛИ НА АКЦИЮ В 
ПОДДЕРЖКУ БЕЖЕНЦЕВ

В честь открытия парламента Дании, 
для того чтобы обартить на себя 
внимание правительства, в главе 
комитета Добро Пожаловать, в 
redenspark (Парк Мира) собрались.   

Участники митинга держали плакаты 

В САММИТЕ ЕВРОСОЮЗА 
ДОСТИГНУТО 
ПРИНЦИПИАЛЬНОЕ 
СОГЛАШЕНИЕ С 
ТУРЦИЕЙ
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молодому поколению.

Принимая к сведению мост, между двумя 
братскими странами, Кыргызстан и Тур-
ция, решается создание общего культур-
ного посольства. 

Выражаю благодарность Турецкой Рес-
публике, правительству за гостепри-
имство и готовность помочь странам 
братства.

На визите кыргызов почетный консул 
Кыргызстана в Турции Мустафа Курт 
вместе с хозяевами дома помолился за 
продолжение дружбы между Кыргыз-
станом и Турцией и с удовольствием 
отведал угощения, приготовленные хозя-
евами дома. 

Почетный консул Кыргызстана в Турции 
позже индивидуально посетил виновни-
ков церемонии обрезания и вручил при-
ятные подарки.

Почетного консула Кыргызстана в Тур-
ции доктора Мустафу Курта горячо 
встретили кыргызы и пройдя к домам 
ТОКИ, где они и жили, Доктор Мустафа 
Курт внимательно выслушал все недуги, 
беспокоящие кыргызских семей.

- Почетный консул Кыргызстана в Тур-
ции доктор Мустафа Курт рассказал 
также нашей газете.

Всем нам известно, как трудно пришлось 
нашим предкам, которы пришлось жить 
в Пакистане на морозе с градусом в -45 и 
все мы хорошо об этом знаем.

Также мы все хорошо знаем, как они 
перекочевали с Пакистана в 1982-году в 
Турцию, с плюсовой погодой в 45 граду-
сов, где часть поселилась в городе Ван, 
а другая часть в район Чубук. На сегод-
няшний день их население составляет 
7500 человек.

Кроме всего несмотря на все перенесе-
ные трудности,кыргызы внесли немалую 
лепту в развитии Турецкой Респубики, 
своего народа, своей нации.

Выжившие до сегодняшнего дня, пере-
неся все трудности, имея с нами одни 
корни, одну религию и язык, они не пе-
рестают передавать обычаи и традиции 

Анкара (Гражданская Инициатива) 
– Почетный консул Кыргызстана в 

Турции доктор Мустафа Курт посетил, 
живущих на окраине города Анкара, в 
районе Чубук, кыргызов и даже поучаст-
вовал в церемонии обрезания. 

- Kırgızistan- Türkiye Fahri Konso-
losu Dr. Mustafa Kurt gazetemize 
şunları anlattı. 

Bilindiği üzere o günkü ata babalarımı-
zın Pakistan da-45 derece soğukta yaşa-
mak zorunda kaldıklarını ve birçok çile 
çektiklerini sizler çok iyi biliyorsunuz.

Pakistan’dan 1982 yılında Türkiye›ye 
45 derece sıcağa gelip bir bölümünün 
Van›a yerleşen Kırgız ailelerin bir bölü-
münün de buradan Ankara›nın Çubuk 
ilçesine geldiğini bu günlere ulaştığı-

ANKARA- (Sivil İnisiyatif) - Kır-
gızistan- Türkiye Fahri Konsolosu 

Dr. Mustafa Kurt; Ankara’nın Çubuk 
ilçesinde yaşayan Kırgızları ziyaret ede-
rek burada düzenlenen sünnet törenine 
de eşlik etti. 

Kırgızistan- Türkiye Fahri Konsolosu 
Dr. Mustafa Kurt; Ankara’nın Çubuk 
ilçesine girişiyle Kırgızlar tarafından 
karşılandı ve Kırgızların yaşadığı TOKİ 
evlerine geçerek burada ailelerin sıkıntı 
ve problemlerini dinledi. 

Kırgızistan- Türkiye Fahri Konsolosu Dr. 
Mustafa Kurt; Ankara’nın Çubuk ilçesinde 
yaşayan Kırgızları ziyaret etti.

“Dr. Mustafa Kurt, Türkiye 
Cumhuriyeti devletine, 
hükümetine, kardeşlerine sahip 
çıkarak yardım severliğinden 
dolayı teşekkür ediyorum “

mızda yaklaşık Türkiye›de 7 bin 500 
Kırgız›ın yaşadığını biliyoruz.

Bu tespitlerden daha önemlisi Türkiye-
de yaşayan kırgız halkı çok zor şartlarda 
da olsa hem Türkiye Cumhuriyeti devle-
tine, milletine gerekse, Kırgızistan dev-
letine ve milletine çok faydaları olmuş 
bir topluluktur. 

O zor günlerden bu günlere gelen kır-
gızlar, atalarımız bir olan, dinimiz ve 
dilimiz bir olan topraklarda özgürce 
yaşarken, benliklerini, geleneklerini 
kaybetmeden gelecek nesillere de en iyi 
şekilde aktarıyorlar.

Şöyle ki; Türkiye- Kırgızistan arasında 
adeta bir köprü vazifesi üstlenerek iki 
devlet arasında kültür elçiliği yaparak 
kardeşliğimizi taçlandırıyorlar.. 

Ben buradan Türkiye Cumhuriyeti dev-
letine, hükümetine, kardeşlerine sahip 
çıkarak yardım severliğinden dolayı te-
şekkür ediyorum dedi.

Ziyarette Kırgız sofrasına oturan Kır-
gızistan- Türkiye Fahri Konsolosu Dr. 
Mustafa Kurt; ev sahipleriyle Kırgızis-
tan ve Türkiye arasındaki dostlukların 

gelişmesi için dua ederek, ikram edilen 
yöresel yemeklerden tattılar.  
 
Fahri Konsolos Kurt, daha sonra sün-
net olan Kırgız çocuklarını ve ailelerini 
tek tek ziyaret ederek hediyeler takdim 
etti. 

Почетный консул 
Кыргызстана в Турции 
доктор Мустафа Курт посетил 
кыргызов, проживающих в 
районе Чубук.

Доктор Мустафа Курт: «Выражаю благодарность 
Турецкой Республике, правительству за гостеприимство 
и готовность помочь странам братства.»
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Bir milleti işgal edebilirler. 
Topraklarını zaptedebilirler. 
Esaret altına alabilirler. Ancak, 
yok edemezler. Bir Milletin yok 
edilmesinin tek bir yolu vardır. 
O da kültürel anlamda bertaraf 
edilmesidir.

Ülkemiz emperyalist güçler tara-
fından işgal edildi. Topraklarımız 
parçalandı. Bölüşüldü. Üç kıtadaki 
muhteşem varlığımıza son veril-
di. Beşyüz yıl Cihana hükmetmiş 
koskoca bir İmparatorluk bitirildi. 
Cumhuriyetimiz de o güçler tarafın-
dan dizayn edildi. Kültürümüzün 
yozlaşması için her türlü araç ve 
gereçler kullanıldı. Öncelikle toplu-
mumuzun kutsal değerlerini aşağı-
lamaya başladılar. İnananlara baskı 
ve şiddet uyguladılar. İnananları, 
gerici, yobaz ve çağ dışı diye adlan-
dırarak, toplumun  dışına itmeye 
çalıştılar.

Toplumun yozlaşması çalışmaları-
na, ahlaki değerlerimizin bozulması 
ile başladılar. Gençlerimizin büyük 
bir bölümünün yaşları itibarı ile 
hatırlayamayacağı, Televizyona 
kavuştuğumuz yıllarda, haftada üç 
gün yayın yapan TRT Televizyonu, 
tüm toplumumuzun ilgi odağı ha-
line gelmişti. Amerikan dizisi olan 
“DALLAS” yıllarca evimizin içinde 
bizlerle beraberdi. Dallas dizisi ile 
baldızla aşk yaşamayı mübah say-
dığı gibi teyze ile de aşk yaşamanın 
yanlış bir şey olmadığını aşılamaya 
çalışıyorlardı. Bu diziler sayesinden 
ahlaki değerlerimiz erozyona uğ-
ramıştır. Daha sonra yapılan yerli 
dizilerin bir bölümü de Dallas’ı 
aratmayacak kalitededir.

Emperyal güçler ve yerli işbirlikçile-
ri, batılı, çağdaş ve medeniyet adına 
bayağı önemli çalışmalar yaparak, 
ahlaki değerlerimizin yozlaşmasına 
önemli katkıda bulunmuşlardır. 

Batı, bizim iyi ve güzel olan her 
türlü değerlerimizi alarak sahip-
lenmiştir. Ne kadar çirkin, ahlaksız 
değerleri varsa onları da bizim yoz-
laşmamız için hediye etmişlerdir. 
Osmanlının muhteşem beş yüz 
yılını bizden gizleyen ve bizlerin öğ-
renmesini istemeyen, Osmanlıya en 
büyük düşmanlığı yapan İngiltere, 
Üniversitelerinde Osmanlı tarihi 
okutarak, Osmanlıyı öğretmeye 
çalışıyor. Bizim okullara osmanlıca 
dersi konulmasını isteyen Cum-
hurbaşkanımız yerli işbirlikçiler 
tarafından gerici ithamı ile karşı 
karşıya kalmıştır. Tapularımız Os-
manlıcadır. Tapularımızı okutacak 
bilir kişi dahi bulamıyoruz. Bir arazi 
davamız devam etmektedir. Tam 
altı aydır mahkememiz erteleniyor. 
Tapularımızı okutturacak, Osman-
lıca bilen birilerini bulamadığımız 
için. Bundan utanması gereken biri-
leri yok mu? 

Osmanlı torunları olmaktan uta-
nan bir güruh tarafından seksen 
yıl yönetildik. Tüm baskı ve şiddete 
rağmen, Büyük Türk dünyasının 
kültürü yok edilemedi. Halen dim-
dik ayakta duran bu kültür gerçek 
sahiplerinin vasıtası ile gelişiyor, 
güçleniyor ve büyüyor. 

Büyük Türk Dünyasının Kültürünü 

anlatmak için, geçmiş bir yazımda 
“benim gibi yüzlerce yazar, binlerce 
makale yazmış olasalar bile, kültü-
rümüzün tamamını” anlatamazlar 
demiştim. Bu yazımda ise  “NEV-
RUZ” bayramımızı işlemeye çalışa-
cağım. 

Nevruz, büyük Türk dünyasının 
ortak bir kültürüdür. Orta Asya-
dan Balkanlardaki uluslara kadar, 
çok geniş bir bölgede, yerel renk 
ve inançlarla kutlanan Nevruz, 
her ulusun kendi kültür değerleri 
ile özdeşleştirip sembolleştirildiği, 
özü itibarı ile baharın gelişinin kut-
landığı, coşkuyla karşılandığı bir 
gündür. 

Yaşadığı geniş coğrafyada doğa ve 
çevrenin uyanışının kutlandığı Nev-
ruz Bayramının Anadolu’da ve Türk 
kültürünün yayıldığı bölgelerde de 
son derece köklü ve zengin bir geç-
mişi vardır. 

Orta Asya ülkelerinin tamamın-
da ekmeğe,  Nan, Allaha da Hude 
derler. Bu ortak kültür, Kürtlerin, 
Kırgızların, Kazakların, Azerilerin, 
Gürcülerin, Özbeklerin, Türkmen-
lerin, Türklerin ve Balkanlardaki bir 
çok ulusun ortak değerleridir. 

Baharın gelişini müjdeleyen Neruz, 
sevincin, mutluluğun ifadesidir. 
Oyunların, eğlencelerin, birlik ve 
beraberliğin tavan yaptığı bu bay-
ramda, insanların biribirileriyle 
kaynaşmasını, yardımlaşmasını ve 
dayanışmasını ifade eder.

Ahlak anlayışımız, Kültür anlayı-
şımız yeniden tavan yapacaktır. 
Dünyada hiç bir millete nasip olma-
yacak kadar zengin bir kültür hazi-
nesinin mirasçılarıyız. Bu muhte-
şem mirasımızın, mirasçıları olarak 
bizlerin bu değerleri onurla sahip-
lenileceğinden eminim. Aynı şeyleri 
düşünen ayrı ayrı yerde bulunan 
milyonlarca insanın bir araya gel-
meleri ve üç kıtada varlığını sürdü-
ren kültürümüzün bir çatı altında 
toplanmış olabileceği inancımı de-
vam ettirirken, Ercişteki Ramazan 
gecelerinde, bir ay boyunca devam 
eden hikayeci ile sarhoş Kemalden 
bir bölüm anlatmadan yazımı bitir-
meyeceğim. 

Hikayeci, teravih namazından 
sonra başlayan hikayesini sahura 
kadar devam ettirirdi. Hikayeci en 
heyecanlı yerinde hikayeyi bitirirdi. 
Ercişin en ünlü ozanı olan Ahmet 
POYRAZOĞLU, Ercişli Emrahın, 
Selvihanla olan aşkını anlatırken, 
hikayenin son bölümünde Emrahın 
sevdiği Selvi’yi, Şah Abbas zındana 
atar, Selvihan zındanda iken hikaye 
biter. Selvihanın zındana atıldığına 
içerlenen sarhoş Kemal, silahını 
alarak kahvenin çıkış kapısını ka-
patır ve şöyle der: “Vula Poyrazoğlu 
bu gece Selvi zindandan çıkmazsa, 
anam avradım olsun, buradan kim-
se sağ çıkamaz.”. Bu söz dinleyen-
leri, , yeniden gülme ve düşünme 
moduna sokar. Ve, heyecanla bir 
sonraki günü beklerler.

Можно легко завоевать 
территории нации (страны), 
можно колонизировать, застав-
ляя работать на себя. Однако 
уничтожить нацию не так просто. 
Единственный путь уничтожения 
нации - это уничтожение ее 
культуры и традиций. 

Наша страна, под влиянием 
империалистических сил, была 
раздроблена на десятки и сотни 
кусков, которые колонизируются  
по сей день. Наша страна, 
когда-то простирающаяся на 
трех материках и являющаяся 
самой могущественной на 
пять веков, была уничтожена 
объединенными силами. Пос-
ле захвата наших территорий, 
приступили к уничтожению 
нашей нации, то бишь нашей 
общей османской культуры. 
Для этого были использованы 
все методы уничтожения 
культуры. Первым  делом были 
очернены наши священные 
ценности. Оказывали давления 
на верующих и презирали их, 
обзывая их отсталыми или 
религиозными фанатиками. 

А также пошатнули 
наши моральные 
ценности  использованием 
информационных технологий. 
Империалистические силы 
и местные организации, 
прикрываясь именем 
модернизации и культуры  
наносят существенный вред 
нашим моральным ценностям.

Запад присвоил себе все наши 
самые хорошие ценности. 
При этом самые плохие и 
аморальные ценности отдали 
нам для нашей деградации. 
Англия, как враг Османской 
империи, которая скрывает от 
нас пятьсот великолепных лет 
Османской империи, не хочет 
чтобы мы знали свою истории и 
поэтому пытается  преподавать 
нам нашу же историю у себя в 
университетах. Наш президент, 
пытаясь внедрить урок 
османского языка  стал мишенью 
для обвинений. Наша история на 
османском языке, несмотря на 
это, мы не можем найти человека, 
который мог бы нам преподавать 
историю на османском языке. 
От этого всем нам должно быть 
стыдно. 

80 лет мы находились под 
предводительством тех, кто 
стыдился своих османских 
корней. Несмотря на все это, 
культура Великого Турецкого 
мира не исчезла. Благодаря 
старанию своих преемников эта 
культура не только осталась жива 
и развивается. 

Для того, чтобы рассказать 
историю Турецкого мира, как 
я уже писал: «Если даже сотни 
таких ученых как я, напишут 
статьи о нашей культуре, то и 

этого будет не достаточно.» В 
этой же статье я хочу рассказать о 
таком празднике, как Навруз.  

Навруз - это общая культура 
всего Тюркского мира. Навруз,  
празднуемый в честь прихода 
весны, от  Средней Азии до 
Балкан стал символом местных 
народов. 

В обширной территории 
Анатолии и в местах 
распространения турецкой 
культуры  праздник Навруз, 
празднуемый в честь рождения 
природы и прихода весны,  
имеет глубокие корни и богатую 
историю. Во всех странах 
Средней Азии хлеб называют 
«нан», а Аллаха «Худа». Эта 
культура является общей для 
многих народов, например: для 
Курдов, Кыргызов, Казахов, 
Азербайджанцев, Грузинов, Уз-
беков, Туркменов, Турков и для 
некоторых  народов Балкана.  

Сообщая о приходе весны, 
Навруз является символом 
радости и счастья. Благодаря 
играм, веселью и общности, люди 
становятся более отзывчивыми и 
доброжелательными. 

Имея культурное наследие, 
которого нет ни у кого другого, 
наши культурные и моральные 
ценности  снова возвысятся. 
Мы, являясь наследниками 
всего этого, должны ценить 
это богатство. И я верю, что 
одинаково мыслящие миллионы 
людей объединят культуру, 
которая распростерлась на трех 
материках. Хочу закончить 
статью историей о рассказчике и 
пьянице Кэмале, произошедшей 
в одну из ночей Рамадана в 
Эрчише.

После молитвы Теравих, 
рассказчик продолжил беседу до 
рассвета. Рассказчик закончил 
историю на самом интересном 
месте.  Известный поэт Эрчиша 
Ахмеда Пойразоглу, рассказывал 
о любви Сельвихан и Эрчишского 
Эмраха. В последней части 
рассказа любимую Эмраха Сельви 
шах Аббас заточил в темницу. 
На этом история заканчивается. 
В то время, как Сельвихан была 
заточена в темницу пьяный 
Кемаль, взяв оружие и закрывая 
дверь, ведущую к выходу, 
говорит: «Вула Пойразоглу, не 
дай Бог Сельвихан не выйдет из 
темницы, так как из темницы 
этой никто не возвращался 
живым.» Услышавшие эти слова, 
опять погружаются в думу и 
смех.  И с нетерпеньем ждут 
следующего дня.

 

İDRİS ORTAKAYA       

KÜLTÜRÜ OLMAYAN 
MİLLET YOK OLUR

Нация без культуры
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Mülteci krizi gölgesinde Ankara’yı 
ziyaret eden Almanya Başbakanı 

Merkel, Türkiye’nin bütün taleplerine 
destek sözü verdi

Almanya Başbakanı Angela Merkel dün 
Türkiye ziyaretinde vize, Suriyelilerin 
göç külfetini paylaşma, AB’yle yeni fasıl 
açma gibi konularda destek sözü verdi. 
Başbakan Davutoğlu, Merkel’in Suriyeli 
mülteciler konusunda son derece insani 
bir tavır sergilediğini vurguladı. Merkel, 
“Ortak çıkarlarımız var. Almanya her 
şeyden önce istikrarlı bir Türkiye’nin 
oluşmasını istiyor. İstikrarsızlık istemi-
yoruz” dedi.

Almanya Başbakanı Angela Merkel ile 
birlikte basın toplantısı düzenleyen 
Başbakan Ahmet Davutoğlu, mülteci 
sorunundan dolayı ortaya çıkan külfe-
tin adil paylaşılması gerektiğini söyledi. 
Davutoğlu, dün İstanbul’da bir araya 
geldiği Merkel’le görüşmesinin ardın-
dan basına özetle şu açıklamaları yaptı:

GERİ KABUL, GÖÇÜ ÇÖZER

“Almanya’nın Şansölyesi Merkel’i ül-
kemizde ağırlamaktan büyük mem-
nuniyet duydum. Küresel ve bölgesel 
sorunları da kapsamlı şekilde görüştük. 
Suriye’deki son gelişmeleri kapsamlı 
şekilde ele aldık. Bütün ülkelere duyarlı 
davranma konusunda çağrı yapmayı 
konuştuk. Yasadışı göç bugün hiçbir 
ülkenin tek başına çözebileceği bir 
konu değildir. Bugün 2 milyondan fazla 
Suriyeli’ye Türkiye evsahipliği yapıyor. 
7.5 milyar dolardan fazla maliyetin altı-
na girdi. Sayın Angela Merkel bu konu-
da son derece insani bir tavır sergiledi.

Türkiye olarak 4 konuya önem veriyor-
duk. Göçün külfet paylaşımı konusunda 
adil bir yaklaşımın olması. Külfet ikinci 
dereceden önemli. Türkiye bu konuda 
yalnız bırakılmıştır. Sayın Merkel ile 
yaptığımız ikili görüşmelerde girilen 
yeni dönemden memnunuz. On yıllar-
dır süren vize konusundaki görüşme-
lerin nihayete ermesidir. Geri kabul 
anlaşması, göçü yasal olarak çözer. 
2017 için planlanan Schengen konu-

sunu 2016 içinde tamamlayabilmek 
için ciddi bir çaba sarf ediyoruz. Umut 
ediyoruz 2016 Temmuz ile birlikte hem 
geri kabul anlaşması hem de Schengen 
anlaşması devreye girer. 3. boyutu ise 
bu krizden Türkiye–AB ilişkilerine yeni 
bir vizyon üretebilir miyiz? Beklenti-
miz ahde vefa ilişkisi doğrultusunda 
AB sürecine yeni bir soluk gelmesidir. 
Bir hususu daha vurgulamak isterim. 
Son AİHM kararı göz önüne alınarak, 
1915 olaylarında her türlü tarih komis-
yonuna destek verme konusunda her 
zaman atılması gereken bir adım olarak 
değerlendirilmiştir.”

TÜRKİYE YARDIM ALMADI

Merkel de basın toplantısında özetle 
şunları söyledi: “Ankara’daki patlama-
da hayatını kaybedenler için başsağlığı 
dilemek istiyorum. Sayın Başbakan’ın 
da dediği gibi 4 konuda Almanya’nın 
da destek vereceğini söylemek isterim. 
Vize konusu da dahil. Tabii ki bu süreci 
her şeyden önce ilerletmek istiyoruz. 
Vize konusunda bazı talepler var. Bu-
nun için karşılıklı olarak çalışma gere-
kir. Elbette bizim taleplerimiz var. İkin-
ci husus olarak külfetin paylaşılması 
var. Şu ana kadar Türkiye’nin çok fazla 
yardım almadığını biliyoruz. AB’ye yasal 
göçü nasıl yapacağız, çalışmalar var.

AB ile Türkiye arasındaki ilişkiler sürdü-
rülecek. AB üyeliği konusunda Almanya 
olarak 17 no’lu faslı açmak isteriz. Tür-
kiye artık aile fotoğrafında değil. Aday 
ülkelerin yeniden çalışmalara nasıl dahil 
edebileceğini düşünmemiz gerekiyor. 
Şu anda çok kontrolsüz bir kriz söz ko-
nusu, çok fazla insan akını var. Bunun 
dışında New York’ta da konuştuğumuz 
gibi iki ülke arasında stratejik işbirliği 
de olacaktır. Bakanlıkların dahil olduğu 
bir çalışma heyeti olacaktır.

ASKERİ ALANDA DA YAKIN İLİŞKİ

Almanya her şeyden önce istikrarlı bir 
Türkiye’nin oluşmasını istiyor. İstikrar-
sızlık istemiyoruz. Seçimlerden sonra 
Kürtlerle yeniden barışma konusunun 
gündeme gelmesini istiyoruz. Suriye 

bağlamında son dönemde Türk hava sa-
hasının ihlali konusunu ele aldık. Bun-
dan sonra askeri bakımdan daha yakın 
ilişki içinde olacağız. Suriye’de mevcut 
İran kökenli milisler, DAEŞ, Rus saldırı-
larının Halep’teki göçleri arttırmaması 
için adım atılması önceliğimizdir. Halep 
ve çevresine yönelik hava operasyonları 
ve DAEŞ’in de Halep’e yönelik saldırıları 
bizi telaşlandırmaktadır. Teröre karşı 
mücadele uluslararası bir yükümlülük. 
Türkiye bugün DAEŞ, PKK ve DHKP-C 
örgütlerinin eş zamanlı saldırılarına 
maruz kalıyor. Bu konuda işbirliğimiz 
devam edecektir. Tabii ki diğer fasıllar 
da çok önemli. Tabii ki üyelik için bütün 
ülkelerin onayı gerekir. Tabii ki Kıbrıs 
için biz de destek olacağız. Fon ve diğer 
konulara bakıldığında, Türkiye’nin du-
rumunu anlıyoruz. Sözü verilen parala-
rın ödenmediğini biliyoruz. Ek bir öde-
me söz konusu olduğu için ayrıntıları 
daha sonra ele alacağız.”

ANKARA’NIN TALEPLERİ

Merkel’in Başbakan Ahmet Devutoğ-
lu ile görüşmesinde Ankara’nın öne 
çıkardığı talepler şunlar oldu:

VİZE MUAFİYETİ

Vize muafiyetinin Suriyeli mülteci 
kriziyle bağlantısı yok. Bu konu şantaj 
veya tehdit olarak ortaya konulmamalı. 
Türkiye’ye 2013’Te kararlaştırılmış vize 
muafiyetinin 2016’da kalkacağına dair 
net, geri dönülemez yazılı taahhüt ve-
rilmeli.

AYRI FONDAN PARA

Türkiye’nin AB’ye katılımı için öngö-
rülmüş 1 milyar Euro’luk katılım payı 
Suriyeliler için verilemez. Türkiye-AB 
ilişkilerinden bağımsız, ayrı bir fondan 
para verilmeli. AB bunun için 3 milyar 
Euro’ya sıcak bakıyor. Ancak paranın 
karışılanacağı fon konusu tam netleş-
miş değil.

HEMEN 3 FASIL

Türkiye’nin açmaya hazır olduğu 6 fa-
sıldan 3’ü hemen açılabilir. Bunlar 23. 
(Yargı ve Temel Haklar), 24. (Adalet, 
Özgürlük ve Güvenlik) ve 17. (Ekono-
mik ve Parasal Politika) fasıllar.

AİLE FOTOĞRAFI

AB zirvelerine aday ülke hükümet ve 
devlet başkanlarının çağrılması. Aday 
ülke liderlerinin tam üye liderleriyle aile 
fotoğrafına girmesi.

MÜLTECİ KAMPLARI

Mülteciler için yapılacak kampların sa-
dece yüzde 20’sini Türkiye karşılayabi-
lir. Geriye kalan yüzde 80’lik miktar AB, 
BM ve diğer uluslararası kuruluşların 
katkılarıyla karşılanmalı.

KARASULARI KURALI

Frontex’le birlikte Ege’de yapılacak de-
niz denetiminde Türkiye’nin belirlediği 
karasuları kuralı geçerli olacak. (Ankara 
bu şartı, Yunanistan’ın 12 mil iddiasını 
gündeme taşımaması için getiriyor.)

ANKARA, 

MERKEL’DEN

DÖRT KONUDA 

SÖZ ALDI
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Канцлер Германии Меркель, 
приехавшая в Анкару обсудить 

миграционный кризис, дала слово 
помочь касательно всех проблем 
Турции. 

Вчера на встрече канцлер Германии 
Ангела Меркель, пообещала помочь 
с визой, открыть новые главы с ЕС и 
т.п. Премьер Давутоглу, заявил, что 
Меркель проявила чрезвычайное 
гуманитарно отношение к беженцам 
из Сирии. Меркель:” У нас есть общие 
интересы. Германия прежде всего 
хочет стабильного формирования 
Турции. Мы не хотим нестабильности”

Премьер Ахмет Давутоглу на пресс-
конференции, организованной 
совместно с канцлером Германии 
Ангелой Меркель отметил 
справедливое распределение бремени 
касательно беженцев. Давутоглу, после 
интервью с Меркель в Стамбуле, дал 
следующее заявление:

Обратное принятие решит проблему 
миграции 

“Мне было очень приятно встречать 
Германского канцлера Ангелу Меркель 
в качестве гостя у нас в стране. Мы 
обсудили глобальные и региональные 
вопросы в широком виде. Широко 
обсудили последние события в 
Сирии. Незаконная миграция — это 
не проблема, которую может решить 
только одна страна. На сегодняшний 
день более 2 миллионов сирийцев 
хозяйничают в Турции. Более 7,5 млрд 
долларов потрачено. Уважаемая Ангела 
Меркель проявила чрезвычайно 
гуманитарное отношение.

Касательно Турции мы обратили 
внимание на 4 вещи. Справедливое 
распределение бремени касательно 
миграции. Турция в этом плане 
была одна. Мы рады новому 
периоду, принятое во время 
встречи с уважаемой Ангелой 
Меркель. Проблема, с визой которая 
обсуждалась десятилетиями и 
приходит к концу. Обратное принятие 
решит проблему миграции. Стараемся 
решить вопрос Шенгенской визы, 
запланированный к 2017 году вопрос 
в течении 2016 года. Надеемся, что к 
июлю 2016 года договор об обратном 
принятии и шенгенской визе вступит 
в силу. Третье- сможет ли Турция, 

несмотря на кризис, произвести 
впечатление на ЕС? Хочу подчеркнуть 
еще один вопрос. Учитывая последнее 
решение АИХМ, требуется создание 
комиссии историков для изучения 
случая в 1915 году.»

ТУРЦИИ ПОМОЩЬ НЕ 
ПОТРЕБОВАЛОСЬ

На пресс-конференции Меркель 
заявил: «Хчу выразить сочувствие 
пострадавшим в результате теракта 
в г. Анкара. Присоединяюсь к словам 
уважаемого премьер-министра о 4 
темах, Германия будет  участвовать 
в поддержке пострадавшим. Тема, 
касательно визы включительно. 
Нюансы будут оговорены обеими 
сторонами. Разумеется, у нас тоже 
будут требования. Второй вопрос о 
распределении бремени. Принимаем к 
сведению то, что Турция не требовал 
от нас помощи. Есть практика 
легальной миграции в ЕС.

Будут вестись отношения между 
Турцией и ЕС. Касательно членства 
в ЕС, от Германии хотим открыть 
17-отделение. Пересмотреть правила 
присоединения стран-кандидатов к 
совместным трудам. Идет слишком 
большой поток мигрантов на 
сегодняшний день, что приводит 
бесконтрольному кризису в стране. 
Кроме этого будет также двустороннее 
стратегическое сотрудничество между 
двумя странами, как между США и 
Турцией. В том числе будет также 
участие министерств. 

ОТНОШЕНИЯ И В ВОЕННОЙ 
СФЕРЕ

В первую очередь Германия желает 
стабильность в Турции. Не хотим 
нестабильность. Также хотим, 
чтобы после выборов обсудили 
вопрос о перемирии турков с 
курдами. Нарушение воздушного 
пространства Турции в последние 
годы рассматривался вопрос в 
сирийском контексте. Отныне мы 
будем в более тесных военных 
отношениях. В первую очередь можем 
начать с предотвращения увеличения 
мигрантов в Алеппо от русских 
нападений, попытаться уменьшить 
количество иранских боевиков в 
Сирии, ИГИЛа. Нам не дают покоя 
нападки ИГИЛа на Алеппо и то, что 

ее окружает. Противостояние террору 
является международной проблемой. 
Турция подвергается одновременным 
нападкам со стооны ИГИЛА и РПК. 
Однако сотрудничество наше с Тур-
цией не прекращается. Однако нам 
также нужно учесть и некоторые ню-
ансы. Обязательны и то, что членство 
должно быть подписано и другими 
странами. Конечно же мы также 
вступим в поддержку Кипра. Смотря 
на средства и по другим вопросам , мы 
понимаем ситуацию в Турции. Также 
замечаем безвозвратность обещанных 
денег. Насчет дополнительной платы 
будет обговорено позже.»

ТРЕБОВАНИЯ АНКАРЫ

На встрече Меркель и премьер-
министра Турции Ахмета Давутоглу 
были объявлены следующие 
требования Анкары:

СВОБОДНАЯ ВИЗА

Свободная виза ничем не связана с 
кризисом сирийских беженцев. Эта 
тема никак не должна отразиться, 
как шантаж или угроза. Свободная 
виза, принятая в 2013-году, уже 
точно истекает в 2016-году, это уже 
является безотзывным обязательством 
и должно быть дано в письменной 
форме. 

СРЕДСТВА ОТ ОТДЕЛЬНОГО 
ФОНДА

Вступление Турции в ЕС предполагает 
сумму дополнительного платежа в 1 

млрд. евро, которое не должно быть 
выделено сирийским беженцам. 
Турция независима от ЕС, следственно 
должен быть отдельный фонд. ЕС 
ожидает от этого 3 млрдю евро. 
Однако это все не точно. 

3 ГЛАВЫ СРАЗУ

Турция готова сразу открыть 3 
главы из 6. Это 23-я глава о судебной 
системе и общих правах, 24-я глава 
о справедливости, свободе и защите, 
и 17-я глава об экономической и 
материальной политике.

 СЕМЕЙНОЕ ФОТО

Участие в созывах стран-кандидатов 
на саммите ЕС глав государств и 
правительств. Присутствие в семейном 
фото лидеров стран-кандидатов с 
лидерами полноправных членов ЕС.

ЛАГЕРЯ БЕЖЕНЦАМ

Турция может обеспечить 20% от 
бюджета в поддержку сирийских 
беженцев. Оставшиеся 80 % ждет 
от ЕС, ООН и других различных 
сообществ.

ПРАВИЛА ВОД

Во время контроля моря Эге совместно 
с Фронтекс будут применяться 
морские правила. Все пройдет так, как 
было установлено Турцией о правилах 
на воде.

МЕРКЕЛЬ 

ПООБЕЩАЛА 
4 ВЕЩИ 

АНКАРЕ
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silah stoğuna sahip ülkesi haline gelebi-

leceği ifade edilmişti.

TALİBAN: MASAYA OTURMAYA HA-
ZIRIZ

Obama’nın Afganistan’daki çözümün 

barış masasından geçtiğini söylediği 

dünki konuşmasının ardından Taliban 

bir duyuru yayınlayarak barış görüşme-

lerine hazır oldukları mesajını verdi.

Ancak Taliban’n iki şartı var. Birincisi 

ülkedeki yabancı askerler tamamen 

Afganistan’ı terkedecek. İkincisi Afga-

nistan şeriat devleti kurulacak. Taliban 

bu iki şart yerine getirilirse barış görüş-

melerine hazır olduklarını dile getiriyor. 

Ancak ülkeden yabancı askerler çeki-

lirse zaten Taliban ülkeyi bir haftadan 

az bir sürede ele geçireceğini düşünen 

Kabil yönetimi yabancıların ülkeden 

ayrılmasını istemiyor. Bu yüzden de 

barış görüşmeleri konusu pek ümit ve-

rici değil. 

родный мир и организация Симпсона в 
результате совместной аналитической 
работе в конце Августа приготовила 
доклад: в следующем десятилетии при 
обращении к 350 ядерным боеголовкам 
Пакистан может занять третье место в 
мире по запасам ядерного оружия пос-
ле США и России. 

Талибан: Мы готовы сесть за стол пере-
говоров

Обама заявил, что за мирным столом 
переговоров в Афганистане будут ре-
шены проблемы, после вчерашних пе-
реговоров Талибан уведомил, что они 
готовы к мирным переговорам.

Но тем не менее у Талибан есть два 
условия: 1. Иностранные войска полно-
стью покинут Афганистан. 2. Афганис-
тан станет шариатской страной. Если 
будут выполнены эти два условия, то 
Талибан готов к мирным переговорам. 
Тем не менее, если вывести из стра-
ны иностранные войска, то Талибан 
захватит страну менее чем за неделю; 
администрация Кабула не хочет, чтобы 
иностранные войска покидали страну. 
Таким образом, вопрос о мирном пере-
говоре  остается обнадеживающим.

yıl içinde dünyanın en büyük üçüncü 
nükleer gücü olacağı’ iddiaları ile ilgili 
“kara propaganda” tanımlaması yapmış-
tı. Pakistan’ın, Yemen’de karşı karşıya 
gelen İran ve Suudi Arabistan çekiş-
mesinde Suudi Arabistan’a da nükleer 
alanda destek sözü verdiği iddiaları da 
şu ana kadar doğrulanmış değil.

 

Pakistan, dünyada halen nükleer silah-
lara sahip olduğu resmen bilinen tek 
müslüman ülke olma ünvanını sürdü-
rüyor. Ülkenin elinde 100-120 adet 
aralığında nükleer başlık olduğu tahmin 
edilirken, bu sayının Hindistan’da 90-
110 arasında olduğu ifade ediliyor.

ABD’nin başkenti Washington’da bulu-
nan Carnegie Uluslararası Barış Vakfı ve 
Stimson adlı düşünce kuruluşlarının or-
tak çalışması sonucu geçtiğimiz ağustos 
ayında hazırlanan raporda, Pakistan’ın 
gelecek on yıl içerisinde 350 adet nük-
leer başlığa erişerek ABD ve Rusya’nın 
ardından dünyanın en büyük 3. nükleer 

Официальный представитель Белого 
дома Джош Эрнест на встрече с Нава-
зом Шерифом заявил, что они надеется 
на осуществление сделки с Пакистаном 
по работе с ядерной технологией. «Как 
представители США мы начали диалог 
с Пакистаном о важности ядерной бе-
зопасности. Я уверен, что лидеры двух 
стран будут обсуждать именно об этом. 
Проектируемое Пакистаном ядерное 
оружие на малых и ближних расстоя-
ниях может оказаться в руках боеви-
ков, что может вызвать беспокойство 
со стороны американских войск.» -  за-
явил Эрнест.

Заместитель министра в отставке ге-
нерал-лейтенант при Министерстве 
обороны Пакистана Мохаммед  Алем  
Хаттак подчеркнул, что американская 
пресса преувеличивает, говоря, что 
страна через десять лед станет третьей 
по величине ядерной державой в мире, 
уверяя, что это всего на всего «черная 
пропаганда».

Пакистан по-прежнему сохраняет ти-
тул единственной мусульманской стра-
ной обладающей ядерным оружием. 

Считается, что в стране 100-120 единиц 
боеголовок, когда в Индии составляет 
90-110 единиц.

Расположенный в столице США, Ва-
шингтоне фонд Карнеги за междуна-

duğu nükleer silahların güvenilirliğiyle 
ilgili endişeler. New York Times’ta yer 
alan haberde de, Obama yönetiminin 
Pakistan’ın nükleer silahların bölgedeki 
silahlı muhalif grupların eline düşme-
sinden endişe ettikleri vurgusu vardı.

PAKİSTAN NÜKLEER SİLAHLARIN 
DAĞITILMASINI ÖNLEMELİ

Beyaz Saray sözcüsü Josh Earnest de, 
Şerif ’in ziyaretinde Pakistan ile nükleer 
teknoloji çalışmalarında bir anlaşma 
yapılmasından umutlu olduklarını söy-
ledi. Earnest, “ABD olarak Pakistan ile 
düzenli olarak nükleer güvenliğin öne-
mi hakkında diyalog başlattık, İki ülke 
liderlerinin bu konuda konuşacaklarını 
tahmin ediyorum. Pakistan’ın tasarla-
dığı küçük, kısa menzilli nükleer silah-
ların militanların eline geçmesi ihtimali 
bölgedeki ABD askerlerinin tedirgin 
olmasına sebep oldu” açıklamasında 
bulundu.

Geçtiğimiz ay Navaz Şerif, ülkesindeki 
nükleer denemeleri durdurması için 
eski ABD Başkanının kendisine 5 milyar 
dolar öneride bulunduğu ancak ulusal 
çıkarlar için parayı kabul etmediklerini 
açıklamıştı.

Pakistan Savunma Bakanlığı Müsteşarı 
emekli Korgeneral Muhammed Alem 
Hattak ise bilhassa ABD basınının vur-
gulu biçimde altını çizdiği ‘ülkesinin 10 

Талибами, но наиболее важные ново-
сти дня –это ядерное оружие в руках 
Пакистана. В ходе переговоров может 
состояться сделка ядерных оружий.

Обама также сообщил, что неурегули-
рование вопроса прошлой ночью, бес-
покоит надежность ядерных оружий 
Пакистана.

Также в новостях New York Times управ-
ление Обамы   говорит, что ядерное ору-
жие Пакистана может оказаться в руках 
оппозиционных групп.

Для предотвращения распространения 
ядерных оружий Пакистана

“iki önemli gündem maddesi; 
Pakistan’ın nükleer silahları ve 
Taliban’a yapılması istenen baskı.” 
 
ABD Devlet Başkanı Barack Obama’nın 
önümüzdeki günlerde Beyaz Saray’da 
biraraya geleceği Pakistan Başba-
kanı Navaz Şerif ’le görüşme masa-
sında iki önemli gündem maddesi 
var; Pakistan’ın nükleer silahları ve 
Taliban’a yapılması istenen baskı.

ABD Başkanı Barack Obama, Pakis-
tan Başbakanı Navaz Şerif ile Beyaz 
Saray’da görüşecek. Taliban’la barış 
görüşmelerinin yeniden başlamasının 
ele alınacağı görüşmede, konuşulacak 
en önemli konu ise, Pakistan’ın elindeki 
nükleer silahlar. Görüşmede, nükleer 
silahlarla ilgili bir anlaşma yapılabilece-
ği belirtiliyor.

Obama’dan dün gece gelen açıklamada 
öne çıkan konu, Pakistan’ın sahip ol-

«Два важных пункта на повестке дня: 
Ядерное оружие Пакистана и давление 
со стороны Талибан»

Президент США Барак Обама встре-
тился в Белом Доме с премьер-мини-
стром Пакистана Навазом Шерифом 
на повестке дня за столом перегово-
ров обсуждали два основных пункта: 
«Ядерное оружие Пакистана и давле-
ние со стороны Талибан»

Президент США Барак Обама и пре-
мьер-министр Наваз Шериф (планиру-
ют) встретятся в Белом Доме. Обсудить 
возобновление мирных переговоров с 

OBAMA PAKİSTAN İLE 
NÜKLEER PAZARLIK 
YAPACAK

Торговля Ядерными оружиями Барака Обамы с Пакистаном
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процессе создания спутника 4В. С по-
мощью функции 4В Турция планирует 
обеспечить высокоскоростным интерне-
том с приемлемой ценой. Первый сигнал 
от спутника 4В запушенный в 23:40 по 
турецкому времени был взят космичес-
кой станцией Fucino в Италии в 09:01по 
турецкому времени.

В своем заявлении генеральный дирек-
тор TÜRKSAT Энсар Гул сказал, что 
TÜRKSAT 4В вышел из атмосферы через 
4 минуты 47 секунд.

Гул заявил, что «После 9 часов 13 минут 
от старта, стало известно от первого сиг-
нала, несущего в себе смысл, что спутник 
успешно отсоединился. После отсоеди-
нения, спутник начал вращаться вокруг 
Земной оси. Через шесть дней спутник 
выйдет на орбиту 50 градусов восточной 
долготы.»

Скоростной интернет

Со спутником TÜRKSAT 4В в диапазоне 
Ка, интернет станет куда более дешевым 
и быстрым. Со спутником будет доступ-
но 3 Gbps коммуникационного потенци-
ала, а информационная емкость составит 
792 Mhz.

В декабре этого года планируется эксплу-
атация. Срок службы спутника составит 
более 30 лет.

Турция прославиться с 6А

Представляющий Турцию националь-
ный разведочный спутник Göktürk-2 и 
спутники 2А, 3А, 4А также ведут работы. 
После спутника 4В на очереди отправка 
спутников 5А, 6А и 7А. 15 декабря 2014 
года были подписаны бумаги о произ-
водстве спутника 6А. турецкие инже-
неры, которые работали над созданием 
спутника 3А во Франции и спутника 4А 
в Японии также продолжают свою ра-
боту над спутником 6А. Также Турция к 
2019 году направлена на постройку спут-
никового флота в космосе.

Намечается  использование в Военных 
новостях

4В спутник связи, будет обеспечивать 
большими возможностями как и в пов-
седневной жизни так и при получении  
военных новостей.  Планируется обес-
печить дешевым интернет-сервисом 4В 
который весит примерно 5 тонн, в облас-
тях Турции где нет интернета для связи с 
соседними странами.

правлены TÜRKSAT ом национальный 
спутник Göktürk-2 и спутник связи 4А, 
также продолжаются работы над первым 
отечественным спутником 6А.

В 9:01 был получен первый сигнал

Производство спутника 4А послужила 
поддержкой для инженеров Турции в 

Турция стала на шаг ближе к своей цели 
по постройке космического флота до 
2019 года. Утром был принят первый 
сигнал спутниковой связи 4В из Казахс-
танского космодрома Байконур.

Спутниковая связь, запущенная из Ка-
захстанского космодрома Байконур. От-

Türkiye, 2019`a kadar uzayda bir filo 
kurma hedefine bir adım daha yaklaştı. 
Haberleşme uydusu 4B, Kazakistan`ın 
Baykonur Uzay Üssü`nden yola çıkar-
ken ilk sinyalde sabah saatlerinde alın-
dı. 4B ile tüm bölgelere düşük maliyetli 
yüksek hızlı internet ulaşacak.

Türksat 4B fırlatıldı ve ilk sinyal 
alındı!

Uydu filosu kurmak için kesintisiz ça-
lışan Türkiye, dev bir adım daha attı. 
Haberleşme uydusu 4B, Kazakistan’ın 
Baykonur Uzay Üssü’nden fırlatıldı. 
Milli keşif uydusu Göktürk-2 ve haber-
leşme uydusu 4A’yı uzaya gönderen 
Türksat, ilk yerli uydu olma özelliği taşı-
yan 6A için de çalışmalarını sürdürüyor. 
2019’da uzayda filo kurmayı hedefleyen 
Türkiye, 6A’nın fırlatılmasıyla kendi 
uydusunu üretebilen 10 ülke arasına 
girecek.

İLK SİNYAL SAAT 09:01›DE ALINDI

Türk mühendislerin üretim sürecin-
de yer aldığı 4B uydusunun görevi, 
4A’nın ardından haberleşme servisine 
destek vermek. Bu özelliğiyle 4B’nin, 
Türkiye’ye uygun maliyetle yüksek hızlı 
internet erişimi sağlaması hedefleniyor. 

Türkiye saati ile 23.40’ta fırlatılan 4B 
uydusundan ilk sinyalin, Türkiye saatiy-
le 09.01’de İtalya’nın Fucino yer istas-
yonundan alındığı bildirildi.

Türksat Genel Müdürü Ensar Gül, AA 
muhabirine yaptığı açıklamada, Türksat 
4B uydusunun fırlatılmadan 5 dakika 
47 saniye sonra atmosferden çıktığını 
söyledi.

Uydunun 9 saat 13 dakika sonra ro-
ketten ayrıldığını ifade eden Gül, “Uy-
dunun 9 saat 13 dakika sonra Breeze-
M’den başarıyla ayrılması ve ilk sinyalin 
alınması uydunun fırlatılışının başarılı 
olduğu anlamını taşıyor. Bu ayrılıştan 
sonra uydu, dünyanın etrafında dönme-
ye başladı. 6 gün sonra uydu, 50 derece 
doğru boylamındaki yörüngesine yerle-
şecek” diye konuştu.

HIZLI İNTERNET

Türksat 4B uydusu sayesinde Ka band 
ile uydudan daha uygun maliyetle yük-
sek hızlı internet erişimi sağlanacak. 
Uydu ayrıca 3 Gbps veri haberleşme 
kapasitesi ile 792 Mhz Ka frekans band 
kapasitesine sahip olacak. Bunun da 
yaygın olarak televizyon kanallarının 
canlı yayın geçişlerinde kullanılması he-

defleniyor. Aralık ayında ticari faaliyete 
başlaması planlanan 4B uydusunun 
operasyonel manevra ömrü 30 yıldan 
fazla olacak.

6A İLE TÜRKİYE SAHNEYE ÇIKA-
CAK

Türkiye adına halen uzayda bulunan 
milli keşif uydusu Göktürk-2’nin yanı 
sıra Türksat 2A, 3A, 4A uyduları da 
görev yapıyor. 4B uydusunun ardından 
sırada 5A, 6A ve 7A uydularını da uzaya 
göndermek var. Bu çalışmalar kapsa-
mında Türkiye 15 Aralık 2014’te ilk 
yerli haberleşme uydusu 6A’yı üretmek 
üzere imza atmıştı. Çalışmaları halen 
süren 6A, Türkiye’yi bu alanda üretici 

ülkeler listesine yükseltecek. 3A uydu-
su üretilirken Fransa’ya, 4A sürecinde 
deJaponya’ya giden Türk mühendisler, 
şimdi de 6A için çalışmalarını sürdü-
rüyor. Türkiye 2019’a kadar uzayda bir 
uydu filosu kurmayı hedefliyor.

ASKERİ HABER ALMADA KULLANI-
LACAK

4B uydusu günlük hayattaki haberleşme 
kadar askeri haber almada da büyük 
imkânlar sağlayacak. Türkiye’de inter-
net götürülemeyen bölgelerle, komşu 
ülkelere ucuz geniş bant internet servisi 
de sağlaması planlanan 4B, yaklaşık 5 
tonluk ağırlığa sahip.

TÜRKSAT 4B FIRLATILDI VE 
İLK SİNYAL ALINDI!

Был запущен TÜRKSAT 4B 
и принят первый сигнал
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вить волну нападений палестинцев на 
израильтян.

За минувший месяц в разных городах 
Израиля было зафиксировано свыше 
4 случая нападения с применением 
холодного и огнестрельного оружия. В 
результате 3 человека погибли и более 
22 получили ранения.

В вечерние часы в Вифлееме израиль-
скими солдатами был застрелен палес-
тинец.

Напряжение, вызванное в результате 
поджога дома палестинской семьи в 
августе прошлого года в еврейском по-
селении Набулус и давления на мечеть 
Аль-Акса, в последние дни достигает 
в широком масштабе в Израильские 
города, как Восточный Иерусалим, За-
падный берег и в различных регионах 
сектора Газа. За последний месяц число 
погибших в результате нападений на 
Израиль достигло 29 человек, а также в 
этом инциденте погибло 6 уроженцов 
из Израиля. 

Восточный Иерусалим и Западная 
Сирия с 1967 года находится под окку-
пацией со стороны Израиля. 200 тысяч 
евреев в восточном Иерусалиме, 400 
тысяч евреев в Западной Сирии нахо-
дятся под оккупацией.  В соответствии 
с международным правом еврейские 
поселения считаются незаконными.

В этой ситуации кабинет министров 
Израиля под председательством Би-
ньямина Нетаньяху принял решение 
о блокаде Восточного Иерусалима и 
установлении там комендантского часа. 
Израильская полиция приступила к 
установке блок-постов вокруг населен-
ного преимущественно арабами Вос-
точного Иерусалима и проверке авто-
мобилей, в арабские кварталы были 
направлены армейские подразделения. 

С другой стороны, сегодня было зафик-
сировано 

«Остановить волну нападений»

Полиция и армия смогут применять 
новые меры уже в ближайшие дни. 
Власти отмечают, что это должно мак-
симально помочь попыткам остано-

В третьих, в крупных израильских 
городах на помощь полиции и граж-
данским службам при патрулировании 
будут приходить армейские подраз-
деления. Ожидается также, что будет 
объявлено о дополнительном призыве 
резервистов и бойцов пограничной 
охраны. По мнению израильских сило-
виков, массовое присутствие военных 
и полиции должно предотвратить на-
падения на мирных граждан.

 Увелечение полицейских сил стало од-
ной из принятых решений министерс-
твом обороны. Для этого дела будут 
отправлены около 300-человек.

 В помощь к полиции в проверке горо-
дов и трассы будут посланы солдаты, 
так же сообщается что в чрезывчайных 
ситуациях солдаты будут окружать сте-
ны западного берега. 

Оккупационные силы Израиля име-
ют право перекрыть все дороги, 

будут предприняты меры по проверке 
грузоперевозочного транспорта. По-
дозрительные палестинцы могут быть 
депортированы. 

 Последним событиям, происходя-
щим на оккупированной территории 
Палестины, дали название  “Третья 
Интифада”.  Официальные лица Из-
раиля объявили необычные решения: 
“У полиции есть полные полномочия 
закрыть дороги в Иерусалиме”. 

В письменном заявлении, сделанном 
в канцелярии премьер-министра Из-
раиля,  была использована следующая 
фраза: “Министерство безопасноти 
приняло меры, которые будут приняты 
в отношении против террористической 
волны ”. 

В первую очередь, полицейских упол-
номочили самостоятельно решать, 
когда и где необходимо блокировать 
целые районы Восточного Иерусалима. 
Сторонники такого шага уверены, что 
это уменьшит число нападений. 

Во-вторых, правительство и далее на-
мерено сносить дома террористов, их 
родственников лишать израильского 
гражданства, а в некоторых случаях и 
конфисковать имущество в качестве 
компенсации за причиненный ущерб.

İsrail işgal güçleri Kudüs’te istedi-
ği zaman yol kapatabilecek, taşıma 

araçlarında ek polis görevlendirilecek ve 
şüpheli görülen Filistinliler Kudüs’ten 
sürülebilecek

İşgal altındaki Filistin topraklarında 
son dönemde yaşanan gerginlik sıklıkla 
«Üçüncü İntifada» diye anılmaya başla-
nırken, İsrailli yetkililer, «polise istediği 
zaman Kudüs›teki yolları kapatma yetkisi 
verilmesi» gibi olağanüstü kararlar açık-
ladı.

İsrail Başbakanlık Ofisi›nden yapılan 
yazılı açıklamada, «Akşam toplanan gü-
venlik kabinesi terör dalgasına karşı bir 
dizi ek tedbir alınmasını onayladı» ifadesi 
kullanıldı.

Buna göre, İsrail güçleri «güvenlik müla-
hazası» ile istediği zaman Kudüs›te yolları 
kapatabilecek ve istediği alanları kuşat-
ma altına alabilecek. İsrail›e karşı saldırı 
düzenleyenlerin evlerinin yıkılmasına ek 
olarak, yıkılan bu evlerin yerine hiçbir 
şekilde inşaat yapılmasına izin verilme-
yecek ve saldırı düzenlediği iddia edilen 
kişilerin tüm mal varlıklarına el konula-
cak. Buna ek olarak bu kişilerin Kudüs›te 
ikamet etmelerine imkan tanıyan «Kudüs 
kimlikleri» iptal edilerek, Kudüs›te yaşa-
ma hakları ellerinden alınacak. 

Güvenlik kabinesinin onayladığı karar-
lardan biri de İsrail polis kuvvetlerinin 
artırılması. Bu kapsamda Kudüs›teki 
toplu taşıma araçlarında 300 kişi görev-
lendirilecek. 

Şehirlerde ve yollarda polise ek olarak 
askerlerin de görev almasının önü açı-
lırken, Batı Şeria›yı çevreleyen duvar ve 
tellerin etrafındaki «hassas alanlarda» acil 
durumlarda askerlerin konuşlandırılabi-

leceği bildirildi.

Ayrıca İsrail Başbakanı Benyamin 
Netanyahu›nun, El Halil şehrinin güney 
bölgesi de dahil, ayrım duvarının henüz 
tamamlanmayan kısımlarının bitirilmesi 
talimatı verdiği açıklandı.

Öte yandan, İsrail güvenlik kabinesinin 
son durumla ilgili ek konuları görüşmek 
üzere bugün öğleden sonra yeniden top-
lanacağı kaydedildi.

GERGİNLİK TIRMANIYOR

İsrail polisinden yapılan açıklamaya göre, 

Kudüs ve Raanana kentlerinde dün Fi-
listinliler tarafından gerçekleştirilen 4 
saldırıda 3 İsrailli öldü, 22 kişi yaralandı. 
Saldırıları düzenlediği ifade edilen Filis-
tinlilerden de biri işgal güçleri tarafından 
vurularak öldürüldü, diğer dördü ise yara-
lı olarak gözaltına alındı.

Akşam saatlerinde Beytüllahim şehrinde 
İsrail askerleri tarafından vurulan bir Fi-
listinli daha öldü.

Yahudi yerleşimcilerin, geçen ağustos 
ayının başında Nablus’ta Filistinli bir aile-
nin evini kundaklamasıyla fitili ateşlenen 

ve Mescid-i Aksa’ya yönelik baskınlarla 
tırmanan gerginlik, son günlerde İsrail’de 
ağırlıklı olarak Filistinlilerin yaşadığı 
şehirlerle Doğu Kudüs, Batı Şeria ve 
Gazze’nin çeşitli bölgelerinde düzenlenen 
gösterilerle ciddi boyutlara ulaştı. Ay ba-
şından bu yana İsrail’in saldırılarında ha-
yatını kaybedenlerin sayısı son olaylarla 
29’a yükseldi. Olaylarda 6 da İsrailli öldü. 

Mescid-i Aksa’nın da içinde bulunduğu 
Doğu Kudüs ile Batı Şeria, 1967’den beri 
İsrail tarafından işgal altında tutuluyor. 
İşgal altındaki Doğu Kudüs’te 200 bin, 
Batı Şeria’da ise 400 bin Yahudi yerleşim-
ci bulunuyor. Uluslararası hukuka göre 
buralardaki Yahudi yerleşim yerlerinin 
tamamı illegal kabul ediliyor.

İsrail’den ‘İntifada’ya 
Karşı Sert Önlemler

Израиль принимает жесткие меры против  Интифады
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inançlara saygılı bir ülke olduğu hatır-
latılarak Müslümanların değil ırkçıların 
Avustralya’da yeri olmadığı vurgulandı.

Kent merkezinde “Müslümanlar hoş 
geldiniz, ırkçılara hayır” sloganı ile yü-
rüyen Bendigo Eylem Koalisyonu üyele-
ri, halk tarafından alkışlandı.

Bendigo Eylem Koalisyonu üyelerin-
den Jim Roberts yaptığı açıklamada, 
“Bugün çok kültürlülük üzerine liberal 
görüşlerimizi sunmak üzere toplandık, 
Türkler için, Aborjinler, Müslümanlar, 
Hristiyanlar, Ortodokslar, Yahudiler, 
herkes için, dünyadaki herkes için, bü-
tün insanların inançlarını yaşamaya 
ihtiyacı var. Azınlıkları koruma için 
desteğe ihtiyacımız var, özellikle Abori-
jinler hala zor zamanlar yaşıyorlar birlik 
olmamız lazım, hep beraber birlikte ya-
şamamız lazım” dedi.

Bendigo’da düzenlenen gösteride karşıt 
grupların temasını önlemek için yoğun 
tedbir alan polis, iki grubu birbirine 
yaklaştırmadı.

Alınan tedbirlere rağmen zaman zaman 
yaşanan gerginleri büyümeden önleyen 
Avustralya polisi, 4 kişiyi gözaltına aldı.

“Avustralya’da ırkçı söylemlerde bu-
lunan grupların ülke genelinde cami-
lerin önünde eylem çağrısına karşıt 
gösteri düzenleyen STK’lar “Irkçılığa 
Avustralya’da yer yok” dedi”

Avustralya’da Özgürlük Partisi, 
Avustralya’yı Geri Alın, Birleşik Milli-
yetçi Cephe, Avustralya Savunma Birliği 
gibi İslam karşıtı, ırkçı söylemlerde 
bulunan grupların ülke genelinde cami-
lerin önünde eylem çağrısına Avustral-
yalılar ilgi göstermedi.

Grupların eylem çağrıları Avustralya ge-
nelinde karşılık bulmazken, Tazmanya 
eyaletindeki eyleme sadece 9 kişi geldi. 
Buna karşılık Müslümanları savunan 
sivil toplum kuruluşları tarafından dü-
zenlenen karşı eyleme ise yaklaşık 60 
kişi katıldı.

Bendigo kentinde ise yaklaşık 300 ki-
şilik İslam karşıtı grubun kentte eylem 
yapacağını haber alan sivil toplum ku-
ruluşları, Bendigo Eylem Koalisyonu 
ismi altında bir araya gelerek “Farklı-
lıklar için yürüyüş, Birleşik Milliyetçi 
Cephe’yi (UPF) Bendigo’da istemiyoruz” 
sloganıyla karşı gösteri düzenledi. Gös-
teride Avustralya’nın çok kültürlü ve 

нализма, а не мусульман, тем самым 
напомнив, что Австралия - культур-
ная страна и относится с уважением к 
религии. 

В центре города граждане аплодиро-
вали участникам митинга, которые 
выступали с лозунгом “Нет расизму, 
добро пожаловать, Мусульмане”

Джим Робертс, один из членов этого 
движения сказал: «Сегодня мы соб-
рались, чтобы представить изощрен-
ности наши либеральные взгляды, у 
турков, туземцев, мусульман, христи-
ан, евреев, у всех на Земле есть право 
придерживаться той религии, кото-
рую он хочет. Нам надо защищать 
тех, кто в меньшинстве и помогать 
им, в особенности туземцам. У них до 
сих пор трудные времена, мы должны 
быть вместе, мы все должны пережи-
вать это вместе. 

В Бендиго, чтобы избежать столк-
новения двух групп, полицейские 
предприняли все меры. Несмотря на 
это, полиция Австралии задержало 
четверых людей. 

В Австралии СТП встала против 
расистской группировки, которая 
собралась на митинг напротив мече-
ти, с лозунгом “Расизму нет места в 
Австралии”.

В Австралии “Партия свободы”, 
“Возьмите Австралию назад”, “Ассо-
циация обороны Австралии” и дру-
гие антиисламские, расистские груп-
пировки призывали людей на митинг 
напротив мечетей, но не получили 
поддержки от австралийцев. 

В то время как в Австралии груп-
повые призывы не получили под-
держки, в Государстве Тасмания в 
подобном движении участвовало 
всего 9 человек. На митинг в сторону 
защиты мусульман с гражданского 
общества участвовало 60 человек. 

В городе Бендиго, Организация 
гражданского общества, узнав о том, 
что антиисламская группа из   300 
человек собираются устроить в го-
роде, митинг выступили против них 
с лозунгом “Поход за различия, мы 
против националистов”.  Так же под-
черкнули то, что они против нацио-

AVUSTRALYA’DA 
“İSLAM KARŞITI EYLEM” 
ÇAĞRILARI KARŞILIK BULMADI

В Австралии лозунги с 
призывом “Антиисламское 
действие” не получили 
поддержки. 

ALMANYA TEMSİLCİSİ  
Ayhan LEVENT

BALKANLAR TEMSİLCİSİ  
Uğurhan KURT

HOLLANDA TEMSİLCİSİ  
Arif ULUSOY

İNGİLTERE TEMSİLCİSİ 
Gülten YAPICI

KANADA TEMSİLCİSİ 
Oruç NAMLI

KIBRIS TEMSİLCİSİ
Umut BAHADIR

KIRGIZİSTAN TEMSİLCİSİ
Cholpon KOCHKORBAEVA

IRAK TEMSİLCİSİ
Serdar KOCAKAYA

PAKİSTAN TEMSİLCİSİ
Zeliha YILMAZ

HUKUK DANIŞMANI  
Av.Neslihan DURAN KOCAKAYA

Av.Faruk EVİRGEN
 Av. Kerim ÖZTÜRK 

Av.Önder KARAÇAM

Av.Rabia Mutlu KARAÇAM
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bu rakam 71 milyon dekarın üzerine 
çıkacak. Biz bin günde bin adet gölet ve 
sulama tesisi inşa ederek 1 milyar 700 
milyon dekar araziyi suya kavuşturduk. 
Şehirlerimizin içme suyu meselesini 
uzun vadeli olarak çözdük. Çünkü biz 
su, yol medeniyettir demiştik. Suyu 
olmayan ülkenin medenilikten bah-
setmesi mümkün mü? 13 yılda hayata 
geçirdiğimiz projelerle hidroelektrik 
üretimini yükselttik ve büyük bir ba-
şarıya imza attık. 2019 yılına kadar 40 
milyar kilovat enerji potansiyelimizi 
daha devreye alacağız, yani enerjimizi 
çeşitlendiriyoruz ve daha da iyi olacak. 
Muratlı, Ermenek, gibi dev barajları ta-
mamlayıp hizmete aldık. GAP’ı 2019’a 
kadar tamamlamak için süratle çalışı-
yoruz. GAP’ı dünyadaki en büyük gıda 
merkezlerinden biri haline getireceğiz.”

“BELEDİYENİN İŞ MAKİNELERİY-
LE HENDEK AÇANLARLA MİLLETE 
HİZMET GİDER Mİ?”

Bir diğer önemli projenin de Akdeniz’e 
akan suyu Konya Ovası’na yönlendi-
rerek 8,5 milyon dekar arazinin su-
lanması olduğunu belirten Erdoğan, 
“2019 yılına kadar bu rakamı 11 milyon 
dekara yükseltmeyi hedefliyoruz. Te-
rörle, kimlik siyaseti yapmak suretiyle 
soruyorum sizlere Allah için bu yatı-
rımlar yapılabilir mi? Sokak aralarına, 
caddelere belediyelerin iş makinelerini 
kullanmak suretiyle hendek açanlarla 
millete hizmet gider mi? Soruyorum 
sizlere. İşte 1 Kasım bunun değerlendi-
rileceği gündür, bunu hatırlatmak isti-
yorum. Onun için görevimizin ne denli 
ağır olduğunu bilmemiz lazım, daha çok 
çalışmamız lazım, daha çok koşmamız 
lazım. Türkiye büyümeye, kalkınmaya 
gelişmeye devam ediyor. Biz bu millete 
efendi olmaya değil, hizmetkar olmaya 
geldik. Bu anlayışla yürüyoruz. Su gibi 
aziz olun diyorum. İnşallah birliğimiz, 
beraberliğimiz, kardeşliğimiz daim ol-
sun. Biz birbirimizi Allah için seviyoruz, 
sevmeye devam edeceğiz” diye konuştu.

aktarmış bulunuyoruz. Halen ciddi bir 
su sıkıntısı içinde olan KKTC’nin 50 
yıllık içmesuyu ve tarımsal sulama ihti-
yacını bu projeyle karşılıyoruz. 1 milyar 
600 milyon liraya mal olan bu proje bir 
hayalin gerçekleşmesini ifade ediyor. 
Bugüne kadar hayalden gerçeğe dönüş-
türdüğümüz pek çok projenin yanına 
Kuzey Kıbrıs’a denizin altından geçen 
borularla su götürülmesini böylece ger-
çekleştirmiş oluyoruz. İşte gerçek mil-
lilik budur, gerçek milliyetçilik budur, 
gerçek yerlilik budur. Bunun bilinmesi 
lazım. Lafla olmuyor bu iş. Uygulamayla 
oluyor.”

“TÜRKİYE’DEN SUYU ALDIK GE-
TİRDİK, KIBRIS’TA BULUŞTUR-
DUK”

Projenin nasıl hayata geçtiğini de anla-
tan Erdoğan, “Adalar’a benzer bir şekil-
de su götürmemiz üzerine bu proje bize 
gelmişti. 1996 yılında Veysel Bey bütün 
gayretiyle denizin altından boru döşe-
yerek adalara su götürmüştür, sıkıntıyı 
gidermiş olduk. Bunun üzerine döne-
min KKTC Tarım ve Orman Bakanı, ‘Biz 
de adayız, bize de su getirir misiniz?’ 
diye sormuştu. Ben de kendisine ‘Za-
manı geldiğinde elbette yaparız’ demiş-
tim. Başbakanlığımız döneminde baş-
lattığımız çalışmaları bugün hamdolsun 
sonuca ulaştırıyoruz. Bir güzel Kıbrıs 
türküsünde ne deniliyor; ‘Portakal atı-
şalım, beraber kapışalım, sen oradan 
gel ben buradan, Kıbrıs’ta buluşalım.’ 
Biz de Türkiye’den suyu aldık getirdik, 
Kıbrıs’ta buluşturduk. KKTC artık ya-
rım asır boyunca içme suyu ve tarımsal 
su sıkıntısı çekmeyecek” dedi.

Geçtiğimiz 13 yılda gerçekleştirilen 
hizmetleri de tek tek sayan Erdoğan, 
Türkiye’de 13 yılda 2 bin 559 enerji, 
sulama, içme suyu amaçlı tesis inşa 
edildiği bilgisini verdi. Türkiye’de su-
lanabilir arazi toplamının 85 milyon 
dekar olduğunu dile getiren Erdoğan, 
şöyle devam etti:

“Bunun 32 milyon dekarı, 2002 yılına 
kadar suya kavuştu. Biz ise sulanabilir 
arazi miktarını 61 milyon dekara yük-
selttik. Halen devam eden projelerle 

memnuniyetle karşılıyoruz. Aynı şekil-
de ben de Türkiye’mize baktığımda he-
pinizi bir ve bütün olarak görüyorum ve 
hepinizi kucaklıyorum” diye konuştu.

 “BU MİLLET, HEP BİRLİKTE TÜR-
KİYE OLURSA AŞAMAYACAĞI HİÇ-
BİR ENGEL YOKTUR”

Daha sonra kürsüye çıkan Cumhurbaş-
kanı Erdoğan ise, açılışını yaptıkları 
KKTC Su Temin Projesi’nin Türkiye’ye 
ve Kuzey Kıbrıslı kardeşlerimize hayırlı 
olmasını dileyerek, emeği geçen herkese 
teşekkür etti. Kazakistan’dan Türksat 
4B uydusunu başarıyla uzaya gönder-
diklerini belirten Erdoğan, “Dün gökyü-
zünde büyük bir başarıya şahitlik etmiş-
tik. Bugün de Akdeniz’in altında benzer 
bir başarının şahitliğini yapmak üzere 
buradayız. Bu millet karadan gemileri 
yürüttü, bu millet boğazın altından 
Marmaray’ı inşa etti. Bu millet şimdi de 
Anamur’dan Kuzey Kıbrıs’a yine deni-
zin altından 107 kilometrelik su naklini 
gerçekleştiriyor. Bu millet önümüzdeki 
yıl Avrasya Tüneli’ni yine boğazın altına 
inşa ediyor. Bu millet bir olursa, diri 
olursa, beraber olursa, kardeşçe yürür-
se, hep birlikte Türkiye olursa aşamaya-
cağı hiçbir engel yoktur” dedi.

“BU PROJE BİR HAYALİN GERÇEK-
LEŞMESİNİ İFADE EDİYOR, GER-
ÇEK MİLLİLİK BUDUR”

Kıbrıs’a su temin edecek Alaköprü 
Barajı’nın temelini başbakanlığı döne-
minde yine Anamur’da attığını anımsa-
tan Erdoğan, şunları söyledi:

“Alaköprü Barajı, çok istisnai olarak 
katıldığım temel atma törenlerinden 
biridir. Bu barajın inşasını öngörülen 
tarihten de önce Mart 2014’te tamam-
ladık. Aynı şekilde Kıbrıs tarafında inşa 
edilecek Geçitköy Barajı’nın temelini de 
2012 yılında attık, öngörülen tarihte 
bitirdik. Dünyada ilk kez uygulanan bir 
mühendislik çalışmasıyla deniz altında 
askılı sistemle inşa ettiğimiz deniz geçi-
şi boru hattını Ağustos ayında tamam-
ladık. Böylece Alaköprü Barajı’ndan 
alınacak yıllık 75 bin metreküp suyu, 
24 kilometresi Türkiye tarafında, 80 
kilometresi denizde ve 3 kilometresi de 
Kuzey Kıbrıs tarafında olmak üzere 107 
kilometrelik bir boru hattıyla Geçitköy’e 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan, ‘Türkiye’den KKTC’ye Su 

Temin Projesi’ ile bir hayalin gerçek ol-
duğunu belirterek, “İşte gerçek millilik 
budur, gerçek milliyetçilik budur, gerçek 
yerlilik budur. Bunun bilinmesi lazım. 
Lafla olmuyor bu iş, uygulamayla olu-
yor” dedi.

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nin 
(KKTC) su ihtiyacını karşılamak üze-
re 2011 yılında yapımına başlanan 
ve ‘asrın projesi’ olarak adlandırı-
lan ‘Türkiye’den KKTC’ye Su Temin 
Projesi’nde mutlu sona ulaşıldı. Dünya-
da ilk kez uygulanan ve ‘asrın projesi’ 
olarak adlandırılan, Mersin’in Ana-
mur ilçesindeki Alaköprü Barajı’ndan 
Girne’deki Geçitköy Barajı’na denizden 
su taşıyacak projenin açılış törenine 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, KKTC Cum-
hurbaşkanı Akıncı, Başbakan Davutoğ-
lu, KKTC Başbakanı Kalyoncu ile Or-
man ve Su İşleri Bakanı Veysel Eroğlu 
da katıldı.

Açılış töreninde konuşan KKTC Cum-
hurbaşkanı Akıncı, Türkiye’nin hassas 
bir dönemden geçtiğini belirterek, 1 
Kasım seçimlerine değindi. Akıncı, 
“Kuşkusuz sizler hassas bir dönem 
geçiriyorsunuz, 2 hafta sonra sandık 
başına gidecek oylarınızı vereceksiniz. 
KKTC’de de seçim olduğu zaman Tür-
kiye bize dönüp baktığında bizi bir ve 
bütün görüyor. Bizim renklerimiz, dü-
şüncelerimiz, partilerimiz arasında fark 
gözetmiyor ve bundan dolayı büyük 

DÜNYADA BİR İLK: 
ASRIN PROJESİ’NİN AÇILIŞI 
GERÇEKLEŞTİ
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площадь орошаемых земель в Турции 
83 млн. га и продолжил:

“До 2002-года 32 млн. га этих земель 
уже имели доступ к воде. Ну а мы 
повысили эти цифры до 61 млн. 
га. Благодаря нашим проектам это 
цифра поднимется до 71 млн. га.  За 
1000 дней мы построили 1000 прудов 
и ирригационных сооружений, тем 
самым обеспечили водой земли 
площадью 1 млрд. 700 млн. га. Мы 
надолго решили проблему питьевой 
воды наших городов. Вода и дорога 
знак цивилизации. Разве можно 
говорить о цивилизованности 
государства где нет воды? Посредством 
проектов осуществлённых за 13 лет мы 
повысили гидроэлектро производство. 
До 2019-года мы увеличим наш 
энергетический потенциал до 40 млрд. 
киловатт. Мы закончили строительство 
и отдали на эксплуатацию такие 
огромные плотины как Муратлы 
и Эрменек. Мы усердно работаем 
чтобы до 2019-года закончить Юго-
Восточный Анатолийский Проект 
(GAP). Мы сделаем его одним из 
больших пищевых центров.”

«БУДУТ ЛИ СЛУЖИТЬ НАРОДУ 
ТЕ, КТО РОЕТ ТРАНШЕИ 
РАБОЧИМИ МАШИНАМИ 
МУНИЦИПАЛИТЕТА?» 

Одним из других проектов, касательно 
воды, текущей из Средиземного 
моря по направлению к равнинам 
Коньи, поливает около 8,5 млн. га 
земли. Эрдоган: «В 2019-году мы 
нацелены на то, чтобы увеличить 
течение воды до 11 млн. га. Есть ли 
толк в этих инвестициях, видя, что 
творится вокруг нас. Есть ли толк, 
если вырыть траншеи во дворах, на 
закаулках, при помощи рабочих машин 
муниципалитета? Я вас спрашиваю. 
Хочу наппомнить, что 1-Ноября 
является днем, когда это все будет 
оцениваться. Поэтому мы должны 
понимать ответственность нашей 
работы, нам также нужно увеличить 
продуктивность и также набрать 
скорость в нашей работе. Турция 
продолжает расти и развиваться. Мы 
не хозяева народа, мы явлемся слугами 
народа. Я надеюсь, что сотрудничество, 
сплоченность, братство будет 
вечно. Мы любим друг друга ради 
Всевышнего, и будем пиодолжать 
любить друг друга.»

плотины Гечиткёй, которая должна 
была построиться на стороне Кипра; 
закончили в срок. Строительство 
подводных трубопроводов на 
основе подвесных систем, которые 
применялись впервые в мире, было за-
вершено в августе. Таким образом мы 
сможем переправить 75 тысяч куби-
ческих метров воды в год из плотины 
Алакёпрю в Гечиткёй через трубопро-
вод длиной в 107 километров; 24 км. 
находятся на стороне Турции, 80 км. 
в море, и 3 км. на стороне Северного 
Кипра. Посредством этого проекта мы 
на 50 лет обеспечим ТСРК питьевой 
водой и водой для ирригационных 
нужд. Проект стоимостью в 1 
миллиард 600 миллионов лир 
это осуществление мечты. До 
сегодняшнего дня мы осуществили 
много проектов, проведение воды 
через подводные трубопроводы в 
Северный Кипр является одним из 
них. Это и есть настоящая любовь к 
нации. Об этом должны все знать. Мы 
не только говорим, но и делаем»

«Мы взяли воду из Турции и собрали 
вместе на Кипре»

Эрдоган объяснил как осуществлялся 
этот проект: «Этот проект попал к 
нам в руки как аналогичный проект 
обеспечения воды Островов. В 1996-
году господин Вейсел приложив 
все усилия провёл подводные 
трубопроводы и обеспечил острова 
водой, проблема была решена. На 
что тогдашний министр сельского и 
лесного хозяйства ТСРК откликнулся 
и спросил: «Мы тоже являемся 
островом, обеспечите и нас водой?» 
«Время придёт, обязательно сделаем 
и это»,- ответил я ему тогда. Работы, 
которые мы начали ещё во время 
моего премьерства, сегодня слава Богу 
доходят до своего сюжетного финала. 
В красивой кипрской песне сказано: 
«Давай будем кидаться апельсинами 
друг в друга, ты приди с той, а я с этой 
стороны, встретимся на Кипре». Ну а 
мы взяли воду из Турции и собрали 
вместе на Кипре. Теперь ТСРК на пол 
века забудет о проблемах питьевой 
воды, и проблемах вод для ирригаци-
онных нужд»

Эрдоган перечислил все дела, 
сделанные за 13 лет. Так же он 
отметил, что за 13 лет в Турции было 
построено 2559 заводов, нацеленные 
на производство энергии, ирригации, 
питьевую воду. Эрдоган напомнил, что 

Турксат 4В в Казахстане Эрдоган 
продолжил: “ Вчера мы стали 
свидетелями большого успеха в 
космосе.  Сегодня же мы наблюдали 
успех в Средиземном море. Эта нация 
заставила плыть корабли на суше, 
на воде построила Мармару. Сейчас 
эта нация построила водотрассу 
от Анамура до Северного Кипра 
протяженостью  в 107 километров.  
На следующий год эта нация будет 
строить Еврозийский тюнель под 
проливом. Пока жива эта нация, пока 
они на ногах, пока она вместе и пока 
она будет дружной, пока она будет 
Турции для нет ничего невозможного.”

 «Этот проект означает 
осуществление мечты, это и есть 
настоящая любовь к нации»

Эрдоган напомнил, что основы 
плотины Алакёпрю, которая 
будет обеспечивать водой Кипр, 
были заложены ещё во время его 
пермьерства так же в Анамуре. Он 
заявил:

 «Церемония заложения основы 
плотины Алакёпрю является одним 
из самых необычных, на которых 
я когда-либо принимал участие. 
Мы завершили строительство этой 
плотины до предполагаемой даты 
марта 2014-года. Точно так же в 
2012-году мы заложили основу 

Президент Реджеп Тайип Эрдоган 
обозначил свершение «проекта 
водоснабжения от Турции до ТРСК 
сказав: «Это и есть настоящая любовь к 
нации. Об этом должны все знать. Мы 
не только говорим, но и делаем.»

Проект, начавшийся в 2011 году для 
обеспечения водой жителей Турецкой 
Республики Северного Кипра под 
названием: «проект водоснабжения от 
Турции до ТРСК» наконец завершился. 
На открытии проекта,  который 
достовлял воду из водохранилища 
Алякопру Анамура, Мерсин до 
водохранилища Гечиткой Гирнэ,  
присутствовали Президент Эрдоган, 
Президент ТРСК Акынчы, премьер 
министр Давытоглу, премьер ТРСК 
Кальончу и министр  Вейсэл Эроглу.

На церемонии открытии Президент 
ТРСК Акынчы коснулся выборов 1ого 
Ноября. Акынчы: “Для вас это очень 
важное событие. Через две недели вы 
прголосуете. Но не смотря на это, для 
меня вы все один народ, как это было и 
для Турции в отношении ТРСК.”

“Для единой Турции нет препятствий 
“

После Акынчы слово взял Президент 
Турции Эрдоган. Президент пожелал 
благполучного использования этого 
проекта и высказал всем большое 
спасибо. В связи с запуском спутника 

Впервые в мире: 
открылся “проект века”
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olmak isterim. Türk ortaklarımızla vize 
serbestisini hızlandırma konusunda 
anlaştık. Ancak bu, temel kriterlerden 
uzaklaşacağımız anlamına gelmiyor. 
Türkiye için başka bir kriter olmayacak. 
2016 baharında ilerlemeyi ele alacağız’’ 
diye konuştu. Juncker, vizelerin kaldı-
rılmasıyla sığınmacı krizi arasında böy-
lece net bir bağ kurduklarını da ifade 
etti. 

“YENİ FASILLAR AÇILACAK”

Almanya Başbakanı Angela Merkel 
de AB ülkelerinin sığınmacılar için 
harcanmak üzere Türkiye’ye 3 milyar 
avro yardım yapılmasını ele aldıklarını 
belirterek, ‘’Liderler, Türkiye’nin AB’ye 
katılım sürecini canlandırma ve yeni fa-
sılların açılması üzerinde anlaştı’’ dedi. 
Sığınmacılar konusunda daha yapılacak 
çok şey olduğunu kaydeden Merkel, 
‘’(Hiçbir şey başarmadık) diyemeyiz’’ 
yorumunu yaptı. 

“TÜRKİYE’NİN YARDIMI ŞART”

Zirvede alınan kararlar kapsamında 
sığınmacıları geri gönderebilme ve sı-
nırları korumada daha aktif role sahip 
olacak Frontex’ten, yapılan açıklamada, 
son 9 ayda AB ülkelerine 710 bin sığın-
macının giriş yaptığı belirtilmişti. Üye 
ülkeler, 160 bin sığınmacının çeşitli 
AB ülkelerine dağıtılması konusunda 
uzlaşa da sadece 19’u yerleştirilmişti. 
AB ülkeleri, soruna kalıcı çözüm için 
Türkiye’nin yardımını hayati görüyor.

председатель Еврокомиссии ответил: 
«Я хочу четко ответить на этот вопрос. 
Мы пришли к соглашению с нашими 
турецкими партнерами об ускорении 
процесса либерализации визового 
режима. Но это не значит, что мы 
отдалимся от основных принципов. 
Для Турции будут действовать те 
же принципы. Весной 2016 года мы 
вернемся к этому вопросу». Юнкер 
передал, что таким образом, они создали 
четкую связь между отменой виз и 
кризисом беженцев.

- «Будут открыты новые возможности»

Канцлер Германии Ангела Меркель 
сообщила, что они обсудили 
возможность оказания финансовой 
помощи Турции в размере 3 млрд евро 
для расходов на беженцев. «Лидеры 
пришли к соглашению об оживлении 
процесса входа Турции в ЕС, и об 
открытии новых возможностей», - 
сказала Меркель, и добавила, что они 
еще многое должны сделать для решения 
кризиса беженцев, но это не значит, что 
до сих пор ничего не было сделано.

- «Помощь Турции обязательна»

Согласно заявлению от Frontex, который 
в рамках решений, принятых в ходе 
саммита, будет играть более активную 
роль в возвращении беженцев и 
закрытии границ, за последние 9 месяцев 
710000 беженцев вошли в территорию 
стран ЕС. Несмотря на то, что страны ЕС 
пришли к соглашению о распределении 
160 тысяч беженцев между странами 
Евросоюза, распределены только 19 
тысяч из них. Страны ЕС считают 
жизненно важным помощь Турции для 
достижения перманентного решения 
проблемы.

“AB Komisyonu Başkanı Juncker, Tür-
kiye ile vize serbestisini hızlandırma 
konusunda anlaştıklarını belirterek, 
2016 baharında ilerlemeyi ele alacakla-
rını söyledi”

Sığınmacı krizi gündemi ile toplanan 
AB Liderler Zirvesi’nde, Türkiye ile 
prensipte anlaşmaya varıldı. Buna göre, 
vizelerin kaldırılması süreci hızlandı-
rılacak, sığınmacılara yönelik mali yar-
dımlar yapılacak ve AB’ye üyelik yolun-
da yeni fasıllar açılacak. 

AB liderleri, Brüksel’de sığınmacı krizini 
görüştü. Türkiye saati ile 17.30’da baş-
layan zirve yaklaşık 7 saat sürdü. Zirve 
sonrası AB Konsey Başkanı Donald 
Tusk, sığınmacı krizi konusunda nihai 
anlaşmaya varılmasına dair ‘’ihtiyatlı 
bir iyimserliğe’’ sahip olduğunu kaydet-
ti.

Birliğin dış sınırlarını koruyacak bazı 
önemli karalar aldıklarını açıklayan 
Tusk, ‘’Mevcut sığınmacı krizi konu-
sunda Türkiye-AB ortak eylem planı 
anlaşmasını memnuniyetle karşılıyo-
ruz. Türk liderle geçtiğimiz haftalarda 
Brüksel, Ankara ve New York’ta yap-
tığımız yoğunlaştırılmış görüşmeler, 
Türkiye’den AB’ye olan sığınmacı akışı-
nı yavaşlatmak amacını taşıyor. Eylem 
planı bu yönde önemli bir adım’’ dedi. 

Türkiye ile yapılacak bir anlaşmanın 
ancak sığınmacı akışını yavaşlatması 
durumunda bir anlam ifade edeceğini 

« Председатель Еврокомиссии ЕС Юнкер 
рассказал об ускорении договора о 
либерализации визового режима с 
Турцией, весной 2016 года ожидается 
дальнейший прогресс. «

В саммите лидеров Евросоюза, который 
был созван для обсуждения кризиса 
беженцев, достигнуто соглашение с 
Турцией. С новым соглашением будет 
ускорен процесс отмены виз, а также 
оказана финансовая помощь беженцам, 
и будут открыты новые возможности для 
Турции на пути к вступлению в ЕС.

Лидеры ЕС в Брюсселе обсудили кризис 
беженцев. Саммит начался в 17.30 по 
турецкому времени и продолжился 
примерно 7 часов. По окончанию 
саммита председатель Совета ЕС 
Дональд Туск отметил, что питает 
«осторожный оптимизм» к решению 
проблемы беженцев.

Туск сказал, что они приняли некоторые 
важные решения о защите зарубежных 
границ ЕС, и продолжил свои слова: «Мы 
с удовольствием принимаем соглашение 
о плане совместных действий Турция-
ЕС по решению кризиса. Наши частые 
встречи с турецким лидером в Брюсселе, 
Анкаре и Нью-Йорке имели целью 
снижение потока беженцев из Турции 
в ЕС. План действий является важным 
шагом в этом направлении».

Туск передал, что соглашение, которое 
будет достигнуто с Турцией, будет 
иметь смысл только при снижении 

anlatan Konsey Başkanı Tusk, aldıkları 
diğer kararlardan birinin de AB Sınır 
Ajansı’na (Frontex) daha fazla görev 
verilmesi olduğunu kaydetti. Sınırla-
rın korunmasına dair anlaşmanın elde 
edilen büyük bir başarı olduğunu dile 
getiren Tusk, gelecek yıl yaşanacak 
sığınmacı akışına yönelik hazırlıkları, 
sığınmacıların ilk vardığı AB ülkesin-
de kayıt edilmesini öngören Dublin 
Sözleşmesi’nin geleceği ve kayıt mer-
kezlerinin de masaya geldiğini bildirdi. 

Türkiye ile nihai anlaşmaya varılmasına 
dair bir soru üzerine ise Tusk, ‘’Tekli-
fimizi hazırladık. Türkiye’den sorumlu 
ve yeterli bir cevap bekliyoruz. ‘Fazlaya 
fazlaya’ prensibi söz konusu. Bir başka 
deyişle ‘Siz bize yardım edin, biz de 
size’. Bu kadar basit’’ diye konuştu. 

потока беженцев, и добавил, что одним 
из решений, которые они приняли, 
является увеличение полномочий 
Агентства по охране внешних границ 
ЕС (Frontex). Туск отметил, что 
соглашение о защите границ является 
большим достижением, и сообщил, что 
подготовка для встречи потока беженцев 
в следующем году, будущее Дублинского 
соглашения, которое предусматривает 
регистрацию беженцев в первой стране 
их прибытия и центры регистрации 
также были темами обсуждения.

- «Вы помогие нам, а мы - вам»

На вопрос о достижении конечного 
соглашения с Турцией, Туск ответил: 
«Мы подготовили свое предложение. 

“VİZE SERBESTİSİ SÜRECİ HIZLA-
NACAK”

AB Komisyonu Başkanı  Jean-Claude 
Juncker ise Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan ile Brüksel ziyaretinde 
görüştüklerini hatırlatarak, ‘’Bu sabah 
saatlerinde Türkiye ile AB Komisyonu 
arasında bir anlaşma sağlandı. Bu ak-
şam da zirvede prensipte anlaştık. Bu 
anlaşmanın iki hedefi var: Sığınmacıla-
rın Türkiye’de kalması ve Avrupa’ya gel-
melerinin engellemesi. Bu da sağlandı’’ 
değerlendirmesinde bulundu. 

Juncker, mali yardıma dair görüşmele-
rin ise gelecek günlerde devam edece-
ğini kaydetti. AB Komisyonu Başkanı, 
Türkiye’yle vizelerin kaldırılmasına dair 
bir soru üzerine de ‘’Bu konuda çok net 

Теперь ждем от Турции подробного 
ответа. Действует принцип «Многое на 
многое». Другими словами «Вы помогите 
нам, а мы - вам». Все так просто».

- «Будет ускорен процесс либерализации 
визового режима»

Напомнив встречу с президентом 
Турции Реджепом Тайипом Эрдоганом 
в Брюсселе, председатель Еврокомиссии 
Жан-Клод Юнкер сказал: «Сегодня в 
утренние часы достигнуто соглашение 
между Турцией и Еврокомиссией. В 
сегодняшнем саммите также пришли 
к принципиальному соглашению. Это 
соглашение имеет две цели: Оставить 
беженцев в Турции и предотвращать 
их миграцию в Европу. Что и было 
достигнуто».

Юнкер отметил, что в следующие 
дни будут продолжать переговоры 
по оказанию финансовой помощи. 
На вопрос об отмене виз с Турцией, 

AB’DEN TÜRKİYE’YE ZEYTİN DALI

ОЛИВКОВАЯ ВЕТВЬ В ТУРЦИЮ 
ИЗ ЕВРОСОЮЗА
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ANKARA ( Sivil İnisiyatif)- Gerek 
hayatta iken gerekse ölümünden sonra 
sadece Kırgız edebiyatı için değil, Türk 
Dünyası Edebiyatı için de önemli yer 
tutan Kırgız edebiyatçısı şairi olan Alı-
kul Osmonov’un 100. yılında TÜRK-
SOY ve Kırgızistan Ankara Büyükelçi-
liği tarafından ortaklaşa düzenlenen 
programla anıldı.

Programa Türkiye Kültür ve Turizm 
Bakan Yardımcısı Yıldırım Ak, Kırgızis-
tan Cumhuriyeti Kültür, Turizm ve En-
formasyon Bakanı Altınbek Maksütov, 
Kırgızistan Cumhuriyeti Ankara Büyü-
kelçisi İbragim Dzhunusov, Kırgızistan 
Türkiye Fahri Konsolosu Dr.Mustafa 
Kurt, Çubuk Belediye Başkanı Dr. Tun-
cay Acehan, TÜRKSOY Ankara Temsil-
cisi Kocageldi Kuluyev, TÜRKSOY Ge-
nel Sekreter Yardımcısı Fırat PURTAŞ, 
Avrasya Yazarlar Birliği Başkanı Yakup 
Ömeroğlu protokol üyeleri, öğretim 
üyeleri ve öğrenciler katıldı.

Program da ilk olarak Ankara da ger-
çekleşen terör olaylarında hayatını 
kaybedenler için başsağlığı dilekleri ile 

АНКАРА (гражданская ини-
циатива) – Совместно с по-

сольством Кыргызстана в Анкаре и 
ТЮРКСОЕМ было организовано ме-
роприятие к 100-летию со дня рожде-
ния кыргызского литератора и поэта 
Алыкула Осмонова. Как в жизни, так 
и после смерти поэта его творчество 
занимает важное место не только в 
кыргызской, но и в тюркской литера-
туре.

В программе участвовали – помощ-
ник министра турецкой культуры 
и туризма Йылдырым Ак, министр 
культуры, информации и туризма 
Кыргызской Республики Алтынбек 
Максутов, посол кыргызской респуб-
лики в Анкаре Ибрагим Джунусов, 
почетный консул Кыргызстана в Ан-
каре Мустафа Курт, мэр района Чубук 
Тунжай Ажехан, представитель ТУР-
КСОЙ  в Анкаре Кожагельди Кулуев, 
помощник генерального секретаря 
ТУРКСОЙ Фырат Пурташ , Прези-
дент  евразийского союза писателей  
Якуп Омероглу,  участники протоко-
ла, члены обучения и студенты 
В первую очередь выразили искрен-

saygı duruşunda bulunuldu.

Program konuşmacıları, Türkiye 

Kültür ve Turizm Bakan Yardımcısı 

Yıldırım Ak, Kırgızistan Cumhuriyeti 

Kültür,Turizm ve Enformasyon Bakanı 

Altınbek Maksütov, , Kırgızistan Cum-

huriyeti Ankara Büyükelçisi İbragim 

Dzhunusov, TÜRKSOY Ankara Temsil-

cisi Kocageldi Kuluyev, TÜRKSOY Ge-

nel Sekreter Yardımcısı Fırat PURTAŞ, 

Milli Kütüphane Müdürü Cıldız BA-

KAŞEVA, Fatih Üniversitesinden Yrd. 

Doç. Dr. Kalmamat KULAMŞAYEV, 

Kırgızistan halk yazarı Melis ABAKİ-

ROV, Alıkul OSMANOV un kitabının 

Tercümanı Kenan ÇARBOĞA, Alıkul 

Evi Merkezi Başkanı Pamirbek KAZI-

BAYEV ; Alıkul OSMANOV’u anlatan 

slayt gösterisi ile birlikte şaire ait şiir-

leri okudular.

Program plaket töreni ve fotoğraf çeki-

mi ile son buldu..

ние соболезнование по поводу терак-
та, случившегося накануне в Анкаре.

На мероприятии выступили с ре-
чью помощник министра турецкой 
культуры и туризма Йылдырым Ак, 
министр культуры, информации и 
туризма Кыргызской Республики 
Алтынбек Максутов, посол кыргыз-
ской республики в Анкаре Ибрагим 
Джунусов, представитель ТУРКСОЙ  
в Анкаре Кожагельди Кулуев, помощ-
ник генерального секретаря ТУРК-
СОЙ Фырат Пурташ, директор на-
циональной библиотеки КР Жылдыз 
Бакашева, доктор Калмамат Кулама-
шев с университета Фатих, кыргызс-
кий народный писатель Мелис Аба-
киров, переводчки книги Алыкула 
Осмонова Кенан Чарбога , президент 
общественного объединения  “Алы-
кул уй- боробору” Памирбек Казыба-
ев.  В программе показывали слайды, 
где рассказывалось об Алыкуле Ос-
монове, также  были прочитаны его 
шедевры.

Программа закончилась церемонией 
вручения и совестным фото.

KIRGIZ ŞAİR ALIKUL OSMANOV 
100.YILINDA UNUTULMADI
Kırgızların 35 yaşında vefat eden ünlü şairi Alıkul 
OSMANOV’ un 100. Doğum yılın da anıldı..

Кыргызский поэт Алыкул 
Осмонов не забыт и в свои 
сто лет
Сто лет со дня рождения знаменитого кыргызского поэта 
Алыкула Осмонова, умершего в 35 лет.
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Resmi temaslarda bulunmak üze-
re Ankara’da bulunan, Namibya 

Cumhuriyeti Çevre ve Turizm Bakanı 
Pohamba Shifeta ,Kırgızistan -Türkiye 
Fahri Konsolosu ve Başkent Platformu 
Genel Başkanı Dr. Mustafa Kurt’u ma-
kamın da ziyaret etti. 
 
ANKARA ( Sivil İnisiyatif) - 
Ankara’da bulunan Namibya Cumhuri-
yeti heyeti, Namibya Çevre ve Turizm 
Bakanı Pohamba Shifeta, Bakan özel 
yardımcısı Dr. Kalumbi Shangula, Çev-
resel Yatırımlar Fon Ceosu Benedict 
Libanda, Namibya Üniversitesi Öğretim 
Görevlisi Simon Angombe, Kırgızistan-
Türkiye Fahri Konsolosu ve Başkent 
Platformu Genel Başkanı Dr. Mustafa 
Kurt’u makamın da ziyaret etti. 
 
Kırgızistan-Türkiye Fahri Konsolosu ve 
Başkent Platformu Genel Başkanı Dr. 
Mustafa Kurt, konuk bakan Poham-
ba Shifeta’yı ağırlamaktan son derece 
memnun olduklarını ifade ederek iki 
ülke arasındaki kültürel konularla ilgili 
fikir alış verişin de bulunduklarını söy-
ledi. 
 
Dr. Kurt, şunları söyledi: “Misyonu-
muzun özeti olan “insanı yaşat ki 
devlet yaşasın” anlayışına hizmet 
etmekteyiz.”  
 
Başkent Platformu’nun insanlar arasın-
da dinsel, dilsel, ırksal, mezhepsel ve si-
yasal görüş ayrımı yapmaksızın, dünya 
insanlarını kucaklayan yapısına dikkat 
çekerek “insanı yaşat ki devlet yaşasın” 
düsturu çerçevesinde bütün dünya in-

sanları için çalışmaya talip olmuş bir 
sivil toplum kuruluşuyuz.

Başkent platformu felsefesini Osmanlı 
imparatorluğunun kuruluş felsefesi 
olan “İnsanı yaşat ki devlet yaşasın” an-
layışından almıştır.

 Osmanlı imparatorluğu üç kıtada bir 
çok milletin bir arada yaşamasına im-
kan vermiş, ayrıca din, dil, ırk, ayrımı 
yapmadan barış, huzur ve kardeşlik 
içinde 624 sene o günkü koşullarda at 
üstünde büyük bir coğrafyada barış ve 
kardeşlik içinde varlığını sürdürmüştür.

Türkiye Cumhuriyeti,  Osmanlı impara-
torluğunun bakiyesi üzerine kurulmuş 
bir Cumhuriyettir. Genç Cumhuriyeti-
miz süreç içinde doğu ile batı kültürünü 
sentezleyerek tüm dünyaya örnek ol-
muştur.

Türkiye Cumhuriyeti genç nüfusu ile 
sadece devlet adamlarımızla değil, sivil 
toplum kuruluşlarımızla, iş adamları-
mızla bölgemizde Avrupa da ve dünya-
nın en ücra köşesine sosyal, ekonomik, 
kültürel ve diplomatik ilişkiler kurarak 
tüm dünyaya ulaşabilmekte.

Ülkemiz doğal güzelliklerin yanı sıra yer 
altı yer üstü kaynaklarının yanı sıra be-
reketli topraklara da sahiptir.

Başkent platformu 303 milyon Türk 
dünyasının yanında insan ayrımı yap-
madan dünyada 69 ülkede misyonu çer-
çevesinde temsilcileri vasıtası ile sosyal 
sorumluluk bilinci ve kültür  hizmetle-
rine devam etmektedir.. 

Neden kültürü ön planda tutuyoruz, so-

rusu akla gelebilir. Öncelikle bilmenizi 
isterim ki; ticaretin siyasetin tıkandığı 
noktalarda insanlığa lazım olan barış ve 
kardeşlik için milletlerin birbirini tanı-
ması gerekiyor. Kültür su gibidir akar ve 
yatağını bulur yani yolunu bulur diyo-
ruz. Bu da milletlerin birbirini tanıması 
ile mümkün olur bizler bunu yapmaya 
çalışıyoruz. Tabi ki bizler, platform ola-
rak sadece kültür faaliyetleri yapmıyo-
ruz aynı zamanda iş adamı dostlarımız 
vasıtası ile dünyada birçok ülkede kar-
şılıklı yatırımlar yaparak ülkeler arasın-
daki uzak mesafeleri kısaltıyoruz. 
 
 Ve “İnanıyoruz ki; mutlu bireylerden 
mutlu aileler, mutlu ailelerden mutlu 
toplumlar, mutlu toplumlardan mutlu 
devletler, mutlu devletlerden mutlu bir 
dünya oluşur… Dedi.  
 
Konuk bakan Shifeta, yaptığı 
açıklamada, Birleşmiş Milletlerin 
çölleşme ile ilgili düzenlenen top-
lantısına katılmak üzere Türkiye’de 
bulunduğunu söyledi. 
 
Türkiye’ye daha önce de geldiğini ifade 
eden Shifeta, şöyle konuştu:

“Türkiye’de bulunma amacımız, Bir-
leşmiş Milletlerin çölleşme ile ilgili 
UNCCD COP12 toplantısı için ve dö-
nem başkanlığını Sayın Bakan Veysel 
Eroğlu’na devretmek üzere bulunuyo-
rum. Düzenlenen toplantının ardından 
çeşitli resmi temaslarda bulundum. Bu 
günde Başkent Platformu Genel Baş-
kanı Dr. Mustafa Kurt beyi ziyaret için 
buradayız.

Başkent Platformu ziyaret sebebimiz;  
ekmek su kadar önemli olan barış ve 
kardeşliğe hizmet etmeleridir.

Genel Başkan Mustafa beyden plat-
formu dinlediğimiz de, İnsanı Yaşat 
ki Devlet Yaşasın sözü adeta Mustafa 
beyde vücut bulduğunu gördüm ve çok 
etkilendim. 

İki tarafın en önemli buluşma noktası 
ise “insan” olmasıydı. 

Buradan hareketle eğer insana yeterli 
kıymet verilirse dünyada hiçbir konuda 
anlaşmazlık kalmayacağı, savaşların 

biteceği, barışın hakim kılacağı kanaa-
tindeyiz. 
 
Evet Osmanlı imparatorluğunun bu zor 
coğrafya da 624 sene ayak da kalması, 
din, dil, ırk ayırımı yapmadığının kanı-
tıdır.  

Ülkeler arası Demokrasiden, hukuktan, 
evrensel hukuktan, hoş görü ve barış-
tan bahsedecek olursak, önce insan de-
meliyiz ve merkeze insanı koymalıyız. 
Başkent Platformunun Misyonuna tüm 
samimiyetimle katılıyorum.

Benim Ülkem Namibya da din, dil ırk 
ayrımı yapılmaz, bir bütünlük mevcut-
tur. Hatta halkımız içerisinde Hristi-
yanlar Camilere, Müslümanlar da Kili-
selere giderler ve insanlarımız arasında 
büyük bir hoş görü vardır. Ülkemiz, 
tüm inanış ve yaşayış tarzını saygı çer-
çevesinde kabul eden bir ülkedir.

Namibya bakir ve ihtişamlı doğal gü-
zellikleri olan bir ülkedir, Platform ara-
cılığı ile Türk halkını ve iş adamlarını 
davet ediyorum. 

Değerli basın mensupları; Dr. Mustafa 
Kurt bey ile görüşmemiz sıcak bir hava-
da ve çok verimli geçtiğini ifade etmek 
isterim.

Başkent Platformu Genel Başkanın 
bizlere göstermiş olduğu sıcak ve içten 
konukseverlikten dolayı Mustafa beyin 
şahsında Türkiye halkına, teşekkür ede-
rim. 

Sayın başkan Mustafa kurt beyefendiyi, 
Ülkem Namibya’ya davet ettim orada 
görmek istediğimi söyledim ve kabul 
ettiler. Yakın tarihte resmi davetlim 
olarak ülkem de, Başkent Platformunu 
ağırlayacağım ve Başkent platformunun 
Namibya da bir şubesini birlikte açaca-
ğız. Dedi.

NAMİBYA CUMHURİYETİ BAKANI VE HEYETİNDEN 
KIRGIZİSTAN-TÜRKİYE FAHRİ KONSOLOSU 
DR. MUSTAFA KURT’A ZİYARET
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Официальный визит в Анкаре. 
Министр окружающей среды 

и туризма республики Намибия По-
хамба Шифета посетил учреждение 
почетного консула Кыргызской рес-
публики в Анкаре доктора Мустафы 
Курта.

Анкара (Гражданская Инициатива) – 
делегация из республики Намибия в 
Анкаре. Министр окружающей среды 
и туризма Похамба Шифета, замес-
титель министра Доктор Калумби 
Шангула, Экономист Фон Джеосу Бе-
недикт Либанда, Учитель Намибий-
ского университета Симон Ангомбе, 
посетили учреждение почетного кон-
сула Кыргызской республики в Анка-
ре доктора Мустафы Курта.

Почетный консул Кыргызстана в Ан-
каре и директор столичной платфор-
мы доктор Мустафа Курт выразил 
свою благодарность министру Похам-
бе Шифету и обсудили культурное 
сотрудничество между двумя страна-
ми.

Доктор Мустафа Курт сказал: “Нашей 
миссией является проект “Дай жизнь 
человеку, чтобы жила страна”.”

Мы являемся гражданским объедине-
нием, которое связывает всех людей, 
несмотря на расу человека. Проис-
хождение, религию, национальность, 
язык, масхаб, по проекту “Дай жизнь 
человеку, чтобы жила страна.”.

Философию “Дай жизнь человеку, 

чтобы страна жила.” мы переняли от 
османской империи.

Османская империя в те времена 
включала в себя людей разной рели-
гии, расы, национальности и прожи-
ла 624 года в мире и братстве.

Основой турецкой республики яв-
ляется османская империя. Наша 
страна стала образцом тем, что за ко-
роткое время смогла ссинтезировать 
культуру востока и запада.

Турция способна создать диплома-
тическую, культурную и экономи-
ческую связи со всем миром, при 
участии гражданских обществ и биз-
несменов.

Наша страна богата как подземными, 
так и надземными ресурсами.

Столичная платформа занимается 
культурными трудами и имеет со-
циальную ответственность, дабы 
объединить 303 млн. Тюркских стран 
и проводит свои труды в 69 государс-
твах.

Все мы в праве задаться вопросом, 
почему же мы ставим культуру на 
первый план. В первую очередь при-
мите к сведению, что для мира и 
братства между странами немаловаж-
но быть знакомым друг с другом, что-
бы разрешить политические и эконо-
мические разногласия между этими 
странами. Культура, как вода просо-
чится в любое уязвимое место. Это 
является нашим способом сближения 

стран. Конечно же мы, как платформа 
занимаемся не только культурными, 
но и бизнес-соглашениями во многих 
странах. 

Он сказал: “Мы верим, что объеди-
ним счастливые единицы в счастли-
вые единства, далее в общества, и в 
итоге в государства, а государства в 
свою очередь в огромный и счастли-
вый мир.”

На заседании организаций объеди-
ненных наций, в связи с опустоше-
нием гостем выступил министр Ши-
фета, ранее уже гостивший в Турции, 
она заявила: «Цель заседагния Оон 
под номером ЮНЕСКО COP 12, за-
ключалась в передаче всех должност-
ных полномочий, а также в разработ-
ке общей группы,  министру Вейселю 
Эроглу. После состоявшейся встречи 
проводидись переговоры на офици-
альном уровне. Цель нашего визита – 
посещение столичной платформы.»

Нашей целью визита столичную 
платформу – это важнгость мира и 
братства. 

Слова Мустафы Курта «Дай жизнь че-
ловеку, чтобы жила страна» до глуби-
ны души пронзили и дали задуматься 
над объединением народов. 

Ключевым словом этой реплики яв-
ляется «человек». 

Отсюда нужно изъять то, что человек 
важен во всем и везде. Поняв это, на 
земле прекратятся войны и все мы 
заживем в мире и согласии. 

Это доказательство того, что османс-
кая империя не делила человечество 
религии, национальность втечении 
624 лет своего существования. Если 
говорить о международной демок-
ратии, о праве, мировом законе, 
нравственности и дружбе, то в пер-
вую очередь мы должны ставить на 
первый план человека. Полностью 
присоединяюсь к миссии столичной 
платформы. 

В Намибии мы не делимся на про-
исхождение, религию и язык. Более 

того, мусульмане могут посещать 
церкви и христиане посещают мече-
ти, этим самым мы хотим сказать, что 
религия не является препятствием 
между отношениями людей. Наша 
страна с уважением относится ко вся-
кой вере и религии. Как платформа, 
хочу пригласить всех бизнесменов. 

Встреча прошла на высшем уровне и 
оказалась эффективной. 

Выражаю свою благодарность турец-
кому народу и генеральному дирек-
тору столичной платформы Мустафе 
Курту за теплый прием и приятную 
беседу.

Похамба Шифета, в свою очередь, 
пригласил Мустафу Курта в Нами-
бию. Мустафа Курт с радостью при-
нял приглашение министра и согла-
сился. Также намечается открытие 
филиала столичной платформы в 
Намибии.

ВИЗИТ МИНИСТРА РЕСПУБЛИКИ НАМИБИЯ 
И ДЕЛЕГАЦИИ ПОЧЕТНОГО КОНСУЛА 
КЫРГЫЗСКОЙ РЕСПУБЛИКИ В АНКАРЕ 
ДОКТОРА МУСТАФА КУРТА
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